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Andreja Hribar Hostnik, dr. dent. med.
Zasebna zobozdravstvena ordinacija

Pod hribom cesta II 24a, 1290 Grosuplje

telefon: 041 780 741
• splošno zobozdravstvo
• fiksna in snemna protetika
• endodontska zdravljenja
• NOVO: Waterlase iPlus, laserski žarek

namesto svedra in skalpela
• zdravljenje parodontopatij
• estetsko zobozdravstvo

Na voljo v vseh enotah Lekarne Ljubljana in
v spletni lekarni Lekarna24ur.com. www.lekarnaljubljana.si

Prehransko dopolnilo ni nadomestilo za uravnoteženo
in raznovrstno prehrano. Priporočene dnevne količine
in odmerka se ne sme prekoračiti.

ZA VSODRUŽINO

IZDELKI S
PROPOLISOM
IN MATIČNI
MLEČEK
IZDELKI PROPOLISOM KIS ,
IMAJO OZNAKO SO,
IZDELANI SKLADUV Z
VELJAVNIMI PREDPISI ZA
EKOLOŠKO KMETIJSTVO.

POLNI ENERGIJE
V !NOV DAN
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Kupujete ali opremljate? 
Uresničite načrte s stanovanjskim ali osebnim kreditom. 
Pridobite ponudbo, pripravljeno posebej za vas. Pričakujemo vas v 
NLB Poslovalnicah.

www.nlb.si/krediti                      01 477 20 00



NAVODILA
Članki naj bodo napisani in posredovani v elektronski obliki v programu Word. Zaradi velikega števila 
prispevkov in zaradi želje uredništva, da čim večjemu številu ljudi omogoči povedati svoje mnenje, bomo 
objavljali prispevke, dolge do največ 30 tiskanih vrstic (cca. 2500 znakov). Vsa besedila morajo biti pod-
pisana s polnim imenom in priimkom. Digitalne fotografije naj ne bodo vstavljene med besedilo, ampak 
naj bodo posredovane samostojno. K fotografijam je zaželeno, da posredujete tudi besedilo (podnapis) 
in obvezno avtorja fotografije. Uredništvo si pridržuje pravico, da članke ustrezno skrajša in v primeru, 
če v skladu s programsko zasnovo časopisa ne sodijo v nobeno od rubrik, ne objavi. V uredništvu nismo 
zavezani, da se z vsemi prispevki tudi strinjamo.

DIMENZIJE IN DODATNA NAVODILA ZA PRIPRAVO OGLASOV:  celostranski pokončni 185 x 260 mm, 
1/2 ležeči 185 x 127,5 mm, 1/4 pokončni  90 x 127,5 mm, 1/8 ležeči 90 x 61 mm. Vsi oglasi so barvni. Format 
datoteke naj bo  *.PDF ali *.JPG.
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Uvodnik
Lep, sedaj že zgodnjezimski pozdrav, draga bralka,  
bralec Grosupeljskih odmevov!

Po dolgem času smo bili v letošnjem letu deležni prvih snežnih 
padavin že relativno zgodaj, kar je znova potrdilo star pregovor, 
ki pravi: če na svetega Martina sonce pokuka, čez tri dni snega 
naruka. Tokrat celo nekoliko prej.

Kot smo se že nekoliko razvadili, je tudi v tokratnih Odmevih 
kar nekaj prispevkov o novih pridobitvah na območju celotne 
občine, pa tudi o načrtih s podpisi pogodb za izgradnjo različnih 
infrastrukturnih projektov. Zadnja konkretna pridobitev v tej številki je asfaltirana cesta v 
krajevni skupnosti Škocjan, nekoliko prej, prenovljena Zupančičeva cesta v Grosupljem, pa 
pločnik v Račni, v delu pa je še kar nekaj projektov. Veseli smo lahko tudi vsakega napred-
ka na ostalih področjih, tako smo bili priča odprtju perspektivnega južnokorejskega podjetja 
Wooshin Lapache v Grosupljem.

Kot smo že večkrat poudarili, je naša občina bogata tudi z različnimi društvi, kjer prednjačijo 
gasilska, kulturna in športna, zato je vsako leto več visokih jubilejev ob okroglih obletnicah. 
Tokrat smo obeležili 60 let delovanja gasilskega društva Čušperk, ki je eno od mlajših gasilskih 
društev, in 70 let delovanja Kulturnega društva Šmarje – Sap, v katerem neprekinjeno deluje 
moški pevski zbor, ki je po stažu delovanja daleč najstarejši pevski zbor v občini. Obletnico 
smo tudi primerno obeležili, saj smo priredili nepozaben kulturni dogodek v Osnovni šoli v 
Šmarju - Sapu. Še posebej se velja zahvaliti odlični pevovodkinji Mojci Jevnikar Zajc, ki je 
imela ključno vlogo pri celotni prireditvi.

Ker se hitro bliža konec leta in s tem veseli december, lahko pričakujemo obilo dogodkov pred-
vsem na kulturnem področju, otroci pa najbolj nestrpno pričakujejo dobre može, ki jih vsako 
leto obdarujejo (za temi možmi se po navadi skrivajo tudi mame, babice in tete). Prvi bo sveti 
Miklavž, ki bo otroke v Grosupljem obiskal šestega decembra, ko bo tudi slovesen prižig lučk v 
mestu. Več si lahko preberete v napovedi dogodkov, seveda pa je teh veliko, tako da kakšnega 
verjetno tudi izpustimo, saj nas organizatorji včasih tudi pozabijo obvestiti, pa tudi prostor 
je nekoliko omejen. 

Še vedno velja vabilo, da nam pošljete kak zanimiv prispevek iz vasi v naši občini, za katere 
ne slišimo ravno pogosto.

V imenu uredniškega odbora želim vsem lep prehod v zimske dni in res veseli december.

Brane Petrovič, odgovorni urednik

Kazalo

Vabljeni k soustvarjanju občinskega glasila. 
Vaše prispevke pričakujemo do 3. decembra na e – naslov:

odmevi@grosuplje.si ali grosupeljski.odmevi@gmail.com



Spoštovani občanke in občani, cenjeni bralci  
Grosupeljskih odmevov!

Med bolj izpostavljenima mejnikoma za razvoj naše občine,  ki sta 
se zgodila pred kratkim, moramo omeniti podpisa dveh pogodb. 
Prvi je podpis izvajalske pogodbe za izgradnjo nadvoza čez železni-
ško progo in povezovalne ceste do naselja Sončni dvori. Nadvoz bo 
potekal od krožišča na Adamičevi cesti  med trgovinama Hofer in 
Spar čez železniško progo, naselje Sončni dvori pa se bodo na nad-
voz priključili s povezovalno cesto, ki bo potekala od Kadunčeve ce-
ste do novega nadvoza. Celotna investicija je vredna preko 2,5 mili-
jona evrov, občina  Grosuplje bo investicijo financirala zgolj v višini 
10 %, ostalo je strošek Direkcije za infrastrukturo. Uvedba izvajalca, na javnem razpisu je bilo izbrano podjetje 
CGP Novo mesto, je že stekla in upamo lahko, da bo drugo leto ob takem času promet po novem nadvozu že stekel. 

Drugi pomemben mejnik pa je  podpis koncesijske pogodbe za izvajanje izbirne gospodarske javne službe opera-
terja distribucijskega sistema z zemeljskim plinom, ki je bila podpisana z Energetiko Ljubljana, d.o.o.  Projekt pli-
nifikacije se bo izvajal sukcesivno, v prvi fazi je predviden preklop na plin preko plinohramov v naselju Grosuplje, 
nato pa se bo omrežje postopno širilo od Grosupljega preko Šmarja – Sapa do Škofljice, kjer se bo sistem navezal na 
distribucijski sistem Ljubljane. Projekt plinifikacije naj bi bil zaključen do konca leta 2021. S tem bo občina Grosu-
plje pridobila stabilen, cenovno ugoden energetski vir  in kar je najpomembneje, z zamenjavo z dražjim kurilnim 
oljem, tudi z vidika trdnih delcev, ekološko nesporen.  

Če se še za hip zadržimo pri ekologiji. Občina je uspešno kandidirala na razpisu Eko sklada in pridobila nove štiri 
polnilne postaje. Električna vozila lahko sedaj brezplačno polnite na lokacijah v Grosupljem: na Adamičevi pri so-
dišču, na parkirišču pri tržnici, parkirišču pred Kongom in parkirišču pred vrtcem na Kersnikovi.  Skoraj pa smo 
že pozabili, da naša sončna elektrarna na strehi osnovne šole Brinje pridno proizvaja električno energijo. 

K večji prometni varnosti bo zagotovo pripomogla prenovljena Župančičeva cesta v Grosupljem z zarisanimi kole-
sarskimi  pasovi, novi pločniki v Račni ter nov odsek asfaltirane ceste med naseljem Škocjan – Male v dolžini kar 
1250 metrov. Poleg asfaltne prevleke je bil zgrajen nov vodovod za ta del Krajevne skupnosti Škocjan, ki pitne vode 
iz javnega vodovoda doslej ni imel.

Visok obisk delegacije Inštituta evropskih regij (IRE) in njegovega predsednika dr. Franza Schausbergerja, ki smo 
ga imeli priložnost na kratko gostiti v naši občini, nam dokazuje, da so vsi naši projekti pravilni in v sozvočju z 
evropskimi programi in usmeritvami.  Evropski prijatelji so bili navdušeni in so nam tudi obljubili konkretno po-
moč pri iskanju dodatnih evropskih finančnih virov. 

Še informacija za naše pridne grosupeljske otroke in starše.  Sveti Miklavž je obljubil, da nas pride obiskat, tako kot 
lani, pred občino, in sicer na njegov god, 6. 12., ob 18. uri, ko bomo tudi prižgali novoletne lučke. Lepo vabljeni, 
dragi otroci in starši, da se nam pridružite. Ker pa je sv. Miklavž starejši gospod, se na telefone, emaile in fejsbu-
ke in tviterje ne spozna. Zato priporočam, dragi otroci, da mu svoje želje sporočite tako, da mu prostoročno z lepo 
pisavo napišete svoje želje in pisemsko ovojnico pustite pri oknu nekaj dni pred Miklavževim večerom.  Kot vem, 
bodo njegovi pomočniki ponoči, ko boste spali, pismo odnesli sv. Miklavžu. Ne verjamete? Predlagam, da poskusite!

Nagovor župana

Dr. Peter Verlič,
župan občine Grosuplje
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17. redna seja Občinskega sveta Občine Grosuplje

V sredo, 18. oktobra 2017, je v dvo-
rani Družbenega doma Grosuplje po-
tekala 17. redna seja Občinskega sveta 
Občine Grosuplje. Občinski svetnice in 
svetniki so tokrat na seji sprejeli Odlok o 
spremembi odloka o proračunu Občine 
Grosuplje za leto 2017, Spremembe in 
dopolnitve Načrta ravnanja z nepremič-
nim premoženjem Občine Grosuplje za 
leti 2017 in 2018, Cesta dr. Jožeta Pučni-
ka pa je dobila status širšega družbene-
ga in turističnega pomena kot cesta, ki 
simbolično povezuje občino Grosuplje z 
drugimi občinami, z drugimi državami in 
jo odpira v svet.

Za elektorje za volitve predstavnikov 
lokalnih interesov v Državni svet RS so 
bili imenovani: Mihael Hočevar, Sabi-
na Roštan, Ingrid Rupčič, Žan Skubic in 
Petra Zakrajšek. Za kandidata za člana 
Državnega sveta RS pa je bil imenovan 
Dušan Strnad.

Kot predstavniki ustanovitelja so bili 
v Svet javnega vzgojno izobraževalne-
ga zavoda Osnovna šola Šmarje – Sap 
imenovani Janez Pintar, Petra Šlajpah in 
Maria Ana Slak Trontelj, v Svet javnega 
vzgojno izobraževalnega zavoda Osnov-
na šola Brinje Grosuplje Iztok Vrhovec, 
Urša Leah Predalič in Barbara Černe Str-
gar ter v Svet javnega vzgojno izobraže-
valnega zavoda Glasbena šola Grosuplje 
Janez Tomažin. 

Občinski svetnice in svetniki so prav 
tako sprejeli nov Statut občine Grosuplje 
in nov Poslovnik Občinskega sveta Obči-
ne Grosuplje.

Sprejeti pa so bili tudi naslednji sklepi: 
Sklep o ukinitvi statusa grajenega javne-
ga dobra na nepremičnini parcelna št. 
2252/15, k.o. 1790 Slivnica; Sklep o uki-
nitvi statusa grajenega javnega dobra na 
nepremičninah parcelne št. 69/3, 69/4 in 
69/5, vse k.o. 1783 Grosuplje – naselje; 

Sklep o ukinitvi statusa grajenega jav-
nega dobra na nepremičnini parcelna 
št. 2428/9, k.o. 1791 Žalna; Sklep o uki-
nitvi statusa grajenega javnega dobra 
na nepremičninah parcelni št. 1287/2 
in 1287/3, obe k.o. 1783 Grosuplje – na-
selje; Sklep o ukinitvi statusa grajenega 
javnega dobra na nepremičnini parcelna 
št. 2283/23, k.o. 1790 Slivnica; Sklep o 
ukinitvi statusa grajenega javnega dobra 
na nepremičninah parcelne št.  882/11, 
882/21, 882/30, 882/31 in 882/38, vse 
k.o. 1784 Stranska vas; Sklep o ukinitvi 
statusa grajenega javnega dobra na ne-
premičnini parcelna št. 2428/7, k.o. 1791 
Žalna; Sklep o ukinitvi statusa grajenega 
javnega dobra na nepremičninah par-
celne št. 2189/2, 2189/3 in 2189/4, vse 
k.o. 1789 Ponova vas.

Video posnetke sej si lahko ogledate 
na: www.grosuplje.si.

Jana Roštan

Srečanje s krajani Hrastja
Župan dr. Peter Verlič, direktor občinske upra-

ve mag. Dušan Hočevar in vodja urada za komu-
nalno infrastrukturo Uroš Močnik so se v sredo, 
11. oktobra 2017, sestali s krajani Hrastja, z na-
menom, da prisluhnejo njihovim željam, kakšne 
so potrebe v kraju.

Beseda je tekla predvsem o gradnji kanalizaci-
je, skladno z dosedanjo prakso pa se bi sočasno 
lahko uredile tudi ceste, javna razsvetljava. Kra-
jani so posebej izpostavili tudi željo po ureditvi 
avtobusnega postajališča.   

Gradnja kanalizacije bi sicer lahko predstavlja-
la nekoliko dolgoročnejši projekt, za ureditev av-
tobusnega postajališča na vozišču s čakališčem 
pa bomo poskusili kar najhitreje poskrbeti.

Jana Roštan
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V ponedeljek, 23. oktobra 2017, smo 
v Veliki Račni slovesno predali svojemu 
namenu nove pridobitve v kraju. Poleg 
pločnika je kraj bogatejši tudi za novo 
cestno razsvetljavo, dve avtobusni po-
stajališči, uredili smo tudi odvodnjavanje 
in zgradili otok za umirjanje prometa.

Krajanke in krajane vasi Račna, pose-
bej pa goste: župana dr. Petra Verliča, 
direktorja občinske uprave mag. Duša-
na Hočevarja, direktorja Direkcije RS za 
infrastrukturo Damirja Topolka, njegovo 
namestnico Ljiljano Herga in njegovega 
pomočnika Pavleta Hevko, državnega 
svetnika Alojza Kovšco, župnika Janeza 
Šketa ter občinske svetnike in predse-
dnike krajevnih skupnosti, je na priredi-
tvi uvodoma lepo pozdravil predsednik 
krajevne skupnosti Račna Rajko Palčar in 

Trak so slovesno prerezali direktor Direkcije RS za infrastrukturo Damir Topolko,  
župan dr. Peter Verlič in direktor občinske uprave mag. Dušan Hočevar.

Slovesna predaja v uporabo novih pridobitev  
v Veliki Račni

Otroci Podružnične šole Kopanj in skupina Mlada zarja

ob tej priložnosti k besedi povabil župa-
na dr. Petra Verliča in direktorja Direkcije 
RS za infrastrukturo Damirja Topolka.

Župan dr. Peter Verlič je razmišljal, 
da bi lahko rekli, da je ta dan za Veliko 
Račno, ko se veselimo toliko novih pri-
dobitev, kar nekoliko zgodovinski. Sicer 
pa, kot je že večkrat dejal, v občini ne lo-
čimo med velikimi in majhnimi projekti. 
»Za nas je vsak projekt, ki prispeva k razvo-
ju občine, k razvoju krajevne skupnosti, k 
večji prometni varnosti, pomemben pro-
jekt,« je dejal in se ob tej priložnosti Di-

rekciji RS za infrastrukturo lepo zahvalil 
za sodelovanje. Povedal je, da je zgraje-
na prva faza pločnika, sledita ji druga in 
tretja, če bo potrebno, pa bo tudi četrta. 
Tako na občini kot tudi na ministrstvu 
oz. na direkciji se namreč zavedamo, kaj 
pomeni, če imajo pešci varen dostop do 
svojih stanovanj, če imajo otroci varen 
dostop do avtobusnega postajališča. »In 
to je tisto, s čimer pravzaprav izboljšujemo 
kvaliteto življenja,« je še dejal župan in se 
vsem, ki so pri projektu kakorkoli sodelo-
vali, lepo zahvalil.

Direktor Direkcije RS za infrastrukturo 
Damir Topolko je povedal, da sta z župa-
nom dr. Petrom Verličem v lanskem letu 
podpisala tri sporazume, in sicer o uredi-
tvi pločnikov v Račni, na Cikavi in v Šmar-
ju – Sapu, rezultat teh sporazumov pa 
je tako tudi izgradnja pločnika, ki ga ta 
dan predajamo v uporabo. Prav tako je 
že zgrajen pločnik Cikava–Šmarje – Sap, 
proti koncu gre tudi izgradnja pločnika 
na odseku Škofljica–Šmarje – Sap.

Vse to je rezultat dobrega sodelova-
nja z občino. »Na direkciji smo veseli, če je 
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Po koncu prireditve je sledilo prijetno druženje

občina proaktivna, če se vključi v projekte 
in pripravi tudi predloge oz. projektno do-
kumentacijo. In Občina Grosuplje je zelo 
aktivna, tako pa potem tudi bistveno lažje 
pridemo do realizacije takšnih projektov,« 
je dejal. Povedal je še, da tudi sicer pro-
metni varnosti dajejo velik pomen, po 
vsej državi trenutno izvajajo preko 100 
projektov.

Direktor Direkcije RS za infrastruktu-
ro je še dodal, da bosta z županom dr. 
Petrom Verličem tudi ta dan podpisala 
pogodbo, s katero bomo prav tako re-
ševali prometno varnost v Grosupljem, 
gre za gradnjo nadvoza v Sončne dvore. 
Prav tako se bo v Grosupljem uredilo že-
lezniško postajo. »Vsem, ki ste sodelovali 

pri pripravi tega projekta, se lepo zahva-
ljujem, vsem uporabnikom pa želim varno 
uporabo te nove pridobitve,« je še dejal.     

Sledil je slovesen prerez traku, nove 
pridobitve v Veliki Račni pa smo tako 
tudi uradno predali svojemu namenu. 
Da bo uporaba teh pridobitev varna, 
da bomo v prometu ravnali odgovorno 
in varno, je pločnik in cesto blagoslovil 
grosupeljski župnik Janez Šket.

Za prijeten in kulturno bogat glasbe-
ni del prireditve so s pesmijo in glasbo 
poskrbeli otroci Podružnične osnovne 
šole Kopanj in vokalno-inštrumentalna 
skupina Mlada zarja.

Jana Roštan

Zbrani na slovesnosti

Direktor Direkcije RS za infrastrukturo 
Damir Topolko

Predsednik Krajevne skupnosti Račna 
Rajko Palčar



GROSUPELJSKI ODMEVI   |  November 2017 9Iz občinske hiše

Odprtje in blagoslov nove ceste Škocjan–Male
Na Martinovo soboto, 11. novembra 

2017, smo slovesno predali namenu 
novo asfaltirano cesto Škocjan–Male, 
obdano s pisanimi barvami jeseni in ta 
dan tudi obsijano s soncem. Dogodka so 
se udeležili župan dr. Peter Verlič, direk-
tor občinske uprave mag. Dušan Hoče-
var, občinski svetnice in svetniki, predse-
dnik domače Krajevne skupnosti Martin 
Tomažin, pa tudi predsedniki nekaterih 
drugih krajevnih skupnosti, predstavniki 
izvajalcev in nadzora, farni župnik Janez 
Selan ter tamkajšnji krajanke in krajani.

Na slavnostnem odprtju in blagoslovu 
dolgo željene nove ceste Škocjan–Male 
je vse zbrane pozdravil predsednik Kra-
jevne skupnosti Škocjan Martin Toma-
žin. »V mesecu oktobru je Občina Grosu-

plje uspela zaključiti v zadnjih 30-tih letih 
največjo investicijo v cestno infrastrukturo 
na območju Krajevne skupnosti Škocjan. 
Moderni internetni širokopasovni poveza-
vi, ki je bila z investicijo Telekoma Slovenije 
in izdatno organizacijsko podporo Krajev-
ne skupnosti Škocjan vzpostavljena v letu 
2015 in 2016, se tako danes pridružuje še 
nova asfaltirana cesta,« je dejal. Izvedba 
dolgo pričakovanega vodovoda je že 
v teku in kot kaže, bo že naslednje leto 
tudi voda iz pip pritekla do vsakega zain-
teresiranega krajana.

Za vse te nove pridobitve v kraju se je 
županu dr. Petru Verliču, direktorju ob-
činske uprave mag. Dušanu Hočevarju in 
odgovornim na Javnemu komunalnemu 
podjetju Grosuplje z direktorjem Stane-
tom Stoparjem na čelu zahvalil, da so 
prisluhnili dolgoletnim željam tamkaj-
šnjih krajanov in predlogom sveta Kra-
jevne skupnosti Škocjan.  

»V Krajevni skupnosti Škocjan želimo 
skupaj z Občino Grosuplje, na čelu z župa-
nom dr. Petrom Verličem, še naprej skrbeti 
za dobro počutje krajanov in soustvarjati 
pogoje, da lahko Škocjanci ostajamo v ro-
dnem kraju ter se enakovredno kosamo z 
izzivi današnjega časa in časa, ki je pred 
nami,« je še dejal.

Zbrane v Škocjanu je pozdravil tudi 
župan dr. Peter Verlič, predsedniku Kra-
jevne skupnosti Škocjan Martinu Toma-
žinu pa na dan sv. Martina izrekel tudi 
iskrene čestitke h godu. »Zelo smo veseli, 
da smo danes tukaj. Vedno se razveselimo 
vsakega novega metra asfalta, vsake nove 
pridobitve, ker to izboljšuje kakovost življe-

Trak so slovesno prerezali župan dr. Peter Verlič, direktor občinske uprave mag. Dušan 
Hočevar in predsednik Krajevne skupnosti Škocjan Martin Tomažin.

Moški pevski zbor Samorastnik

Župnik Janez Selan je novo pridobitev v kraju tudi blagoslovil.
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Katarina P. Sever Rebeka Sever Teja Sever

Predsednik Krajevne 
skupnosti Škocjan Martin 

Tomažin

nja vseh nas, ki tukaj živimo,« je dejal. Tudi 
sam se spomni, da je bila ta investicija že 
nekajkrat v občinskem proračunu, ko je 
bil tudi sam še občinski svetnik, tako da 
gre verjetno res za dolgo pričakovano 
investicijo.

Na občini smo začrtali smelo perspek-
tivo tudi za naprej, tako da lahko v pri-
hodnje pričakujemo še kar nekaj takšnih 
cestnih odsekov, kakovost življenja v 
naši občini pa se bo še izboljšala. »Da 
bomo radi odšli v svet, pa tudi radi priha-
jali domov, po lepih novih poteh,« je še 
dejal. 

Napočil je trenutek, ko so dr. Peter 
Verlič, mag. Dušan Hočevar in Martin 
Tomažin slovesno prerezali trak in cesto 
tudi uradno predali namenu. Domači žu-
pnik Janez Selan je novo cesto še blago-
slovil, vsi ostali zbrani pa smo v zbranosti 
in spoštovanju do Boga stvarnika skupaj 
prosili za božji blagoslov in varstvo.  

Skozi prireditev nas je popeljala Kata-

rina P. Sever. Z recitacijama sta jo prije-
tno popestrili Rebeka in Teja Sever, zapel 
nam je Moški pevski zbor Samorastnik.

Prej makadamska cesta od Škocjana 
do zaselka Male je bila sicer asfaltirana v 
dolžini 1,1 km, širina asfaltnega vozišča 
je 3 m, z razširitvami na delih, kjer je ure-

jeno odvodnjavanje.
Izvajalec del je bilo podjetje V3, vre-

dnost investicije pa je znašala preko 
70.000 evrov, del sredstev je prispevala 
tudi Krajevna skupnost Škocjan.

Jana Roštan

Zbrani na slovesnosti
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Obisk predsednika Inštituta regij Evrope  
dr. Franza Schausbergerja

Že dobro leto mineva, odkar so Obči-
ne Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje 
ustanovile Medobčinski razvojni center, 
katerega osnovna naloga je spremljanje 
in prijava na evropske razpise. Občina 
Grosuplje se je že kmalu potem vključila 
tudi v združenje ALDA – Evropsko zdru-
ženje za lokalno demokracijo – in postala 
članica inštituta IRE – Inštitut regij Evro-
pe (Institute of the Regions of Europe).

V začetku letošnjega sta nas obiskala 
Marco Boaria, vodja oddelka za razvoj, 
in Aldo Xhani, koordinator programov 
evropskega državljanstva iz združenja 
ALDA, na naše povabilo pa se je tokrat 
odzval  tudi predsednik Inštituta regij 
Evrope dr. Franz Schausberger, s katerim 
sta se župan dr. Peter Verlič in direktor 
občinske uprave mag. Dušan Hočevar 
srečala že na 13. konferenci Evropskih 
regij in mest, ki je potekala konec sep-
tembra v Salzburgu.

Predsednik Inštituta regij Evrope dr. 
Franz Schausberger je s sodelavci dr. 
Joachimom Fritzem, dr. Berndom Pe-
trischem, Liso-Marie Stauffer, Merimo 
Abdic in Martino Balazic našo občino 
obiskal v sredo, 8. novembra 2017. V 
prostorih MRC-ja občin Grosuplje, Ivanč-

na Gorica in Trebnje sta ga poleg naše-
ga župana dr. Petra Verliča in direktorja 
občinske uprave mag. Dušana Hočevarja 
sprejela tudi podžupan občine Ivančna 
Gorica Tomaž Smole in direktor občin-
ske uprave občine Trebnje mag. Janez 
Pirc, srečanju pa je prisostvovala tudi 
vodja MRC-ja občin Grosuplje, Ivančna 
Gorica in Trebnje Jasmina Selan s sode-
lavcem Petrom Zakrajškom.

Vodja MRC-ja Jasmina Selan je uvo-
doma predstavila vse tri občine, nekaj 
osnovnih podatkov, naravne in kulturne 
znamenitosti, pa seveda uspešno izve-
dene ter načrtovane projekte. Nekaj be-
sed je namenila tudi delu medobčinske-
ga razvojnega centra, za tem se je odvila 
krajša razprava.

Predsednik Inštituta regij Evrope dr. 
Franz Schausberger je ob koncu sreča-
nja dejal, da nam bodo ob morebitnih 
prijavah naših projektov na posamezne 
evropske razpise z veseljem nudili pod-
poro, ob slišanem sicer sam najlepše 
možnosti vidi na področju kulturne de-
diščine ter v projektih v povezavi z na-
ravo, imamo namreč lepo naravo, ljudje 
pa se radi sprehajajo, kolesarijo, preživijo 
svoj čas v naravi.

Župan dr. Peter Verlič in direktor ob-
činske uprave mag. Dušan Hočevar pa 
sta ob tej priložnosti še posebej izposta-
vila mobilnost, veliko potenciala vidita 
na prvotni železniški progi Ljubljana–Ko-
čevje, ter naše pomembno arheološko 
najdišče Magdalensko goro.

Jana Roštan

Župan dr. Peter Verlič in predsednik  
Inštituta regij Evrope dr. Franz 

Schausberger
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Direktor Direkcije RS za infrastrukturo Damir Topolko, župan dr. Peter Verlič, predsednik 
uprave CGP Martin Gosenca in direktor občinske uprave mag. Dušan Hočevar

Podpis pogodbe za gradnjo nadvoza čez železniško 
progo v Sončne dvore

V ponedeljek, 23. oktobra 2017, so 
župan občine Grosuplje dr. Peter Verlič, 
direktor Direkcije Republike Slovenije za 
infrastrukturo Damir Topolko in predse-
dnik uprave CGP Martin Gosenca pod-
pisali pogodbo za gradnjo nadvoza čez 
železniško progo v Sončne dvore.

»Res eden pomembnejših dni za ob-
čino Grosuplje, za izboljšanje prometne 
pretočnosti v naši občini,« je ob podpisu 
pogodbe dejal župan dr. Peter Verlič. Di-
rektor Direkcije RS za infrastrukturo Da-
mir Topolko pa je povedal, da verjame, 
da bomo nov nadvoz slovesno predali v 
uporabo že konec naslednjega leta. 

Pogodbena vrednost gradbenih del 
sicer znaša 3.154.121,79 evrov. Obči-
na Grosuplje bo zagotovila 397.776,46 
evrov, Direkcija RS za infrastrukturo pa 
2.756.345,33 evrov. 

Nadvoz bo zgrajen iz smeri kroži-
šča med trgovskima centroma Hofer in 
Spar v Grosupljem čez železniško progo 
proti Sončnim dvorom in bo to naselje 
in Brezje pri Grosupljem skupaj z novo 
cesto lepo povezal z Adamičevo cesto v 
Grosupljem.

Pri izgradnji nadvoza v Sončne dvo-
re pa tokrat ne bo šlo zgolj za tehnični 
objekt, želeli smo mu dati tudi nekaj 
identitete naše občine. Centralno posta-
vljen panel, katerega primarna funkcija 
bo seveda preprečitev zdrsa snega z mo-
stu na železniške tire, bo hkrati tudi pod-
laga za aplikacijo konjička, ki ga občina 
Grosuplje nosi v svojem grbu.

Jana Roštan Prikaz bodočega nadvoza v 3D
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Prikaz načrtovanega nadvoza, povezovalne ceste in krožišča v Sončnih dvorih 

NADVOZ
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Direktor občinske uprave mag. Dušan Hočevar, župan dr. Peter Verlič, direktor Energetike 
Ljubljana Samo Lozej in namestnik direktorja Energetike Ljubljana Srečko Trunkelj

Podpis koncesijske pogodbe za izvajanje izbirne gospodarske 
javne službe dejavnosti operaterja distribucijskega sistema v 
občini Grosuplje

Na 15. redni seji Občinskega sveta 
Občine Grosuplje, v sredo, 5. aprila 2017, 
so občinski svetnice in svetniki sprejeli 
Odlok o načinu izvajanja lokalne gospo-
darske javne službe operaterja distribu-
cijskega sistema zemeljskega plina v ob-
čini Grosuplje.

Na podlagi odloka smo Energetiki 
Ljubljana z odločbo podelili koncesijo 
za priključitev distribucijskega sistema 
zemeljskega plina v občini Grosuplje na 
distribucijski sistem zemeljskega plina v 
občini Škofljica. V četrtek, 9. novembra 
2017, pa sta direktor Javnega podjetja 
Energetika Ljubljana Samo Lozej in žu-
pan občine Grosuplje dr. Peter Verlič 
podpisala tudi koncesijsko pogodbo 
za izvajanje izbirne gospodarske javne 
službe dejavnosti operaterja distribucij-
skega sistema v občini Grosuplje.

Župan dr. Peter Verlič je ob podpisu 
pogodbe povedal, da bosta tako Šmarje 
– Sap kot tudi Grosuplje, kot dve največji 
naselji v naši občini, v naslednjih štirih 
letih plinificirani. »Samo še nekaj dni nas 
loči, ko se bodo ulice po Grosupljem spre-
menile v gradbišča za gradnjo plinskih vo-
dov,« je dejal.  

Povedal je še, da je to še ena izmed 
naših usmeritev k zeleni občini Grosu-
plje. Za čisti zrak si bomo morali vedno 
bolj prizadevati, v zimskih mesecih pa 
pomembno prispevajo k emisiji trdnih 
delcev prav individualna kurišča. »Ener-

getika Ljubljana obljublja tudi znižanje 
cen ogrevanja, torej ugodne pakete ogre-
vanja, tako da smo res veseli, da je do tega 
projekta prišlo. Nenazadnje pa je ta pro-
jekt umeščen tudi v naš lokalni energetski 
koncept, se pravi plinifikacija kot vir ogre-
vanja,« je še dejal.

Večina individualnih objektov v Gro-
supljem se danes ogreva preko peči na 
kurilno olje, nekateri celo še na trda go-
riva.

Zemeljski plin pa je fosilno gorivo z 
najmanjšim ogljičnim odtisom, saj kotel 
z visokim izkoristkom na zemeljski plin 
izpušča za 50 odstotkov manj emisij CO2 

od kotla na kurilno olje. Kg plina proizve-

de toliko toplote kot 1,33 kg kurilnega 
olja. Pri uporabi zemeljskega plina na-
staja zanemarljiva količina prašnih del-
cev ter bistveno manj emisij (NOx, SO2 
itd.) kot pri kurilnem olju, bencinskem 
in dizelskem gorivu, naftnem plinu in 
lesni biomasi. Prav zato se zemeljski plin 
uvršča med nizkoogljična goriva. Poleg 
tega prenos in distribucija zemeljskega 
plina potekata nevidno in neslišno po 
plinovodnih ceveh. Te pa so skrite pod 
zemeljsko površino in ne obremenjujejo 
naravnega okolja.

Jana Roštan

Vabilo

Slavnostna prireditev ob dnevu samostojnosti in 
enotnosti,
slavnostna seja Občinskega sveta Občine Grosuplje

bo v sredo, 13. decembra 2017, ob 16.30. uri,
v dvorani Družbenega doma Grosuplje.

Nagovoril nas bo župan Občine Grosuplje dr. Peter Verlič.

Prijazno povabljeni!
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Tudi občinska uprava pomagala pri dobrodelni akciji 
»Mali koraki za velik cilj«

Letos je potekala že 7. do-
brodelna akcija medijske hiše 
Pro Plus »Mali koraki za velik 
cilj«, sredstva pa so se tokrat 
zbirala za Hišo zavetja Palčica 
v Grosupljem, ki skrbi za var-
no zavetje naših najmlajših. V 
njej bivajo otroci do šestega 
leta starosti, ki so v domačem 
okolju ogroženi ali žrtve zlo-
rab.

V petek, 13. oktobra 2017, 
se je 63 kilometrov dolga tra-
sa teka pričela v Grosupljem, 
nadaljevali so skozi Krko v 
Žužemberk, skozi Dolenjske 
Toplice v Novo Mesto, končni 
cilj pa je bil Otočec.

Tudi direktor občinske 
uprave mag. Dušan Hočevar 
in nekateri sodelavci iz ob-
činske uprave so sodelovali v 
dobrodelni akciji »Mali koraki 
za velik cilj« in z njihovo ude-

ležbo na dobrodelnem teku pomagali našim 
najmlajšim.

Zjutraj so se tekači zbrali pred Hišo zavetja 
Palčica v Grosupljem pri Mercator centru in od 
tam krenili na pot. Tekli so tudi mimo občin-

ske hiše, kjer jih je pričakal in pozdravil župan 
dr. Peter Verlič z ostalimi sodelavci iz občinske 
uprave. 

Klavdija Mehle

KRAJEVNA SKUPNOST GROSUPLJE in OBČINA GROSUPLJE 

VABITA

na prižig prazničnih lučk in miklavževanje
v sredo, 6. decembra ob 18.00 uri, 
na ploščad pred Upravno enoto Grosuplje.

Za pravljično vzdušje smo pripravili praznični program, v katerem bodo  
sodelovali otroci iz vrtca Kekec Grosuplje.

Po koncu prireditve nas bo s svojim prihodom razveselil sv. Miklavž. 

Praznične lučke bomo prižgali skupaj  z našim  županom dr. Petrom Verličem.

Za prijetno vzdušje bo poskrbel  DEJAN VUNJAK.

Ob toplem čaju, kuhanem vinu in ostalih dobrotah bomo nazdravili letu, ki prihaja.

Vabljeni, da skupaj z nami zakorakate v praznični decembrski čas.

Veselimo se druženja z vami!
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Možnost najema počitniškega 
objekta v Kranjski Gori in v 
Termah Čatež
Občina Grosuplje obvešča občane, da imajo v letošnjem letu 
možnost najema počitniškega objekta v Kranjski Gori ali v 
Termah Čatež. Počitniški objekt v Kranjski Gori, s pogledom 
na kranjskogorsko smučišče, ponuja udobno namestitev za 7 
oseb (5 osnovnih ležišč + 2 dodatni ležišči), v počitniški hišici v 
Termah Čatež, ki se nahaja v neposredni bližini termalnih ka-
pacitet, pa lahko počitnikuje do 6 oseb (4 osnovna ležišča + 2 
dodatni ležišči).
Več informacij je dostopnih na www.grosuplje.si, pod zavih-
kom počitniški apartmaji, kjer si lahko ogledate tudi fotografi-
je počitniških objektov.  

Prijavo za oba počitniška objekta  uredite  v sprejemni pisarni 
Občine Grosuplje, Taborska cesta 2, 1290 Grosuplje. Preveritev 
prostih terminov in ostale informacije lahko pridobite tudi po 
telefonu številka 01 7888 750 ali na elektronski naslov info@
grosuplje.si.

Želimo vam prijetno počitnikovanje!   
Občina Grosuplje    

Odprto protestno pismo zaradi ukinjanja 
podeželskih volišč v občini Grosuplje

Spoštovani občinski svetnice in svetniki 
občine Grosuplje,

spoštovani občani in občanke občine 
Grosuplje!

V Klubu svetnikov SDS Grosuplje in v 
Občinskem odboru SDS Grosuplje smo 
z ogorčenjem sprejeli odločitev Okrajne 
volilne komisije Grosuplje (3. VO, 4. VE), 
da postopoma ukinja manjša oz. pode-
želska volišča v občini Grosuplje. Tako so 
že za nedeljske volitve predsednika RS 
ukinjena naslednja volišča: Čebelarski 
dom Spodnje Blato (območje volišča 
se pridruži volišču v Domu obrtnikov 
Grosuplje), Gasilski dom Zagradec pri 
Grosupljem (območje volišča se pridru-
ži volišču Gasilski dom Veliko Mlačevo) 
in Gasilski dom Velika Loka (območje 
volišča se pridruži volišču v Žalni).

Prepričani smo, da bi se v sodelovanju 
z Občino Grosuplje ter s krajevnimi sku-
pnostmi našle zadovoljive zamenjave za 

neustrezne sedeže volišč. Tako pozdra-
vljamo selitev sedeža volišča iz Gasilske-
ga doma Velika Ilova Gora v Gasilski dom 
Mala Ilova Gora ter selitev sedeža volišča 
v Žalni (iz prostorov KS v Podružnično 
šolo Žalna). 

Jasno je, da volišča morajo ustrezati 
osnovnim standardom, ki omogočajo 
tajno, hitro in tekoče glasovanje ter do-
stopnost invalidom. Pri določanju in uki-
njanju volišč pa nikakor ne smemo poza-
biti, da gre za poseganje v lokalno zavest 
prebivalcev, ki jim volišče v kraju pomeni 
nekaj podobnega kot podružnična šola, 
krajevno kulturno, gasilsko ali športno 
društvo, domače pokopališče ter farna 
cerkev z gostilno ob njej. Gre za tradicijo 
slovenskega podeželja, ki mora »stati inu 
obstati«, če želimo ohraniti svojo naro-
dnostno in kulturno identiteto.

Želimo, da se enakomerni razvoj na 
območju celotne občine Grosuplje ne 
kaže le v gradnji in asfaltiranju cest, ohra-

njanju poštnih krajevnih poslovalnic, 
obnavljanju in gradnji šol, podpiranju 
krajevnih kulturnih, športnih in gasilskih 
društev, s čimer se trudi Občina Grosu-
plje z županom dr. Petrom Verličem na 
čelu, temveč pričakujemo, da za vsa ta 
naša prizadevanja sliši in ve tudi država 
in nas pri tem tudi podpre.

Svetniki in svetnice SDS v Občinskem 
svetu Občine Grosuplje zato od članov 
in članic Okrajne volilne komisije Grosu-
plje, ki so bili imenovani tudi na predlog 
Občinskega sveta Občine Grosuplje, 
pričakujemo zavzemanje za ohranjanje 
podeželskih volišč. Od Občinske volilne 
komisije, ki jo je imenoval Občinski svet 
Občine Grosuplje pa pričakujemo, da 
število volišč ohrani vsaj na ravni iz leta 
2014. 

Mihael Hočevar,
vodja Kluba svetnikov 

SDS Grosuplje

ISKRENA HVALA ZA PODPORO!
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Ljudmila Novak in občinski odbor NSi Grosuplje
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2. Pohod na Magdalensko goro

V soboto, 14. oktobra 2017, smo 
članice Ženskega odbora SDS Grosu-
plje, ob podpori Občinskega odbora 
SDS Grosuplje, organizirale pohod na 
Magdalensko goro. Tokrat je bil drugi 
po vrsti, a smo že lani po čudovito pre-
živetem dopoldnevu sklenili, da bo po-
hod postal tradicionalen. Zbrali smo se 
pred Tim barom v Grosupljem, kjer sta 
zbrane pohodnike prijazno pozdravila 
predsednica ŽO SDS Grosuplje Marina 
Rački in predsednik OO SDS Grosuplje 

Dušan Hočevar, nato pa smo se pod 
sloganom, ki smo si ga izbrali za ta 
dogodek - za zdravje, pot pod noge - 
odpravili na Magdalensko goro. Sprva 
smo prispeli do cerkvice sv. Magdalene, 
nato pa se spustili do parkirišča spodaj, 
kjer smo se udeležili prireditve, ki jo je 
organiziralo Turistično društvo Šmarje 
- Sap, nagovoril pa nas je tudi župan dr. 
Peter Verlič. Res lepa prireditev je v nas 
zagotovo pustila tudi nek pečat, zave-
danje, kakšen pomen ima Magdalenska 

gora, arheološki biser v naši občini.
Za nami je torej še en prijeten pohod 

izpred Tim bara v Grosupljem na Mag-
dalensko goro. Se vidimo spet naslednje 
leto, vsi občanke in občani pa že sedaj 
lepo povabljeni, da se nam pridružite.

Ženski odbor 
SDS Grosuplje

Predkongresna konferenca Kluba seniorjev  
in seniork OO SDS Grosuplje

V sredo, 25. oktobra 2017, je v dvorani 
Družbenega doma Grosuplje potekala 
predkongresna konferenca Kluba seni-
orjev in seniork OO SDS Grosuplje. 

Uvodoma je vse prisotne seniorke in 
seniorje OO SDS Grosuplje lepo pozdra-
vil predsednik KSS OO SDS Grosuplje Da-
nijel Nagelj in ob tej priložnosti na kratko 
povzel večje aktivnosti kluba, ki so pote-
kale v letošnjem letu. Vse leto so se de-
javno udeleževali dogodkov stranke na 
lokalni in na državni ravni, med drugim 
zimskih športnih iger na Pohorju in tradi-
cionalnega festivala seniork in seniorjev 
SDS v Mariboru. V maju je članom IO KSS 
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Razširitev ceste pred vrati gasilskega doma  
v Veliki Loki

Gasilci v Veliki Loki smo se že več let 
pritoževali nad ograjo ob cesti pred vrati 
gasilskega doma. Ograja je bila zelo mo-
teča za uvoz gasilskega avtomobila v ga-
ražo gasilskega doma. 

Dne 2. 8. 2017 je na naše povabilo pri-
šel na delovni obisk Uroš Močnik, vodja 
urada za komunalno infrastrukturo na 
Občini Grosuplje. Dogovorili smo se, da 
Javno komunalno podjetje Grosuplje 
odstrani del moteče ograje ob glavni 
cesti in jo prestavi ob cesto proti poko-
pališču. Pred vrati gasilskega doma - ob 
potoku, pa naredimo škarpo v dolžini 
cca 11 m. Škarpo izdelamo sami občani, 
Občina pa poskrbi za plačilo materiala.

OO SDS Grosuplje potekel mandat in iz-
voljeno je bilo novo vodstvo za štiriletno 
mandatno obdobje. Za predsednika je 
bil ponovno imenovan Danijel Nagelj, 
za podpredsednika Vincencij Likovič, za 
ostale člane IO pa so bili izvoljeni še Ne-

venka Duša, Jože Križman, Karolina La-
vrih, Franc Škerlj, Jože Škerjanc in Marija 
Vovk. Ob koncu leta pa bodo tudi letos 
obiskali starejše in bolne člane.

Danijel Nagelj je še omenil, da članice 
in člani KSS OO SDS Grosuplje sodelujejo 

z Društvom upokojencev Grosuplje pri 
projektu Starosti prijazna občina Grosu-
plje, prav tako pa tudi v programu Sta-
rejši za starejše. Aktivno se udeležujejo 
dogodkov in programov v Domu starej-
ših občanov Grosuplje, Centru aktivnosti 
Grosuplje in na Univerzi za tretje življenj-
sko obdobje Grosuplje.

So se pa seniorke in seniorji OO SDS 
Grosuplje tokrat pripravili tudi na 6. kon-
gres KSS SDS in tako določili delegate 
kongresa ter prav tako evidentirali kan-
didate za na kongresu voljene funkcije.

Preden so se poslovili, je vse zbrane 
nagovoril še predsednik OO SDS Grosu-
plje mag. Dušan Hočevar.

Klub seniorjev in seniork 
OO SDS Grosuplje

Prižig svečke pri križu na  
Koščakovem hribu

V okviru projekta »Spominjajmo se« člani-
ce Ženskega odbora SDS vsako leto okrog 1. 
novembra, ko obeležujemo dan spomina na 
mrtve, obiščemo tudi prekrita grobišča in tako 
umrlim z molitvijo in lepo gesto izkažemo pi-
eteto. Namen tega dejanja pa je tudi opomin 
vsem nam, da se genocid nad slovenskim na-
rodom in cvetom slovenske inteligence ne bi 

nikdar več ponovil. Članice Ženskega odbora 
SDS Grosuplje smo letos svečko prižgale pri 
križu na Koščakovem hribu.

Ženski odbor 
SDS Grosuplje
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Tudi letos smo se žalski farani v ne-
deljo, 15. oktobra, pri deseti maši vese-
lili zakonskih jubilantov. Dvajset mož in 
žena je pred oltarjem in pred ljudmi s 
ponovnim ''hočem'' potrdilo lepoto svo-
jega zakona. Nekateri poročeni pet let, 
drugi štirideset, pa tudi petinpetdeset in 
šestdeset let – vsi združeni pred oltarjem 
svetega Lovrenca.

Z zgledom ljubezni, potrpežljivosti in 
medsebojnega spoštovanja so zakon-
ski pari v prvih klopeh naše cerkve živo 
pričevanje za mnoge mlade, ki se za po-

roko šele odločajo. Prav gotovo so tudi 
ta srečanja, ki jih ob spodbudi domače-
ga župnika praznujemo že mnogo let, 
opogumila mnoge mlade v naši župniji, 
da so se letos odločili za poroko. Nedelj-
sko praznično srečanje so lepšali glasovi 
mladih na koru, ki so se svojim staršem 
in starim staršem ob koncu maše tudi 
zahvalili za zgled ljubezni in povezano-
sti, vsi skupaj pa župniku Andreju Šinku, 
tudi jubilantu, saj že dvajset let z vso 
ljubeznijo in skrbjo vodi našo župnijo. 
Skrbne roke članov in članic ŽPS so po 

maši poskrbele za prijetno druženje in 
prigrizek v domu svetega Lovrenca.

Vsi jubilanti so se zahvalili Bogu in 
Mariji in se priporočili obema tudi v 
prihodnje. Vsi svetijo s svojim zgledom 
zorenja mladostne zaljubljenosti sko-
zi delo in življenje v zrelo in spoštljivo 
sprejemanje sozakonca. Najtoplejše če-
stitke vsem, posebej pa Angeli in Tonetu 
Javornik za 55 skupnih let ter Angeli  in 
Tonetu Zajec iz Velike Loke za biserno 
obletnico.

Maja Zajc Kalar, foto: Miha Zajec

Zakonski jubilanti v Žalni

 Pogovorili smo se tudi o cesti od Mla-
čevega do Velike Loke, ki je zelo ozka, 
dotrajana in poškodovana. Narejena je 
bila s samoprispevkom že davnega leta 
1974. Vsak deževni naliv močno spere 
bankine, zato je srečevanje z vozili po-
stalo že zelo nevarno, toliko bolj ko gre 
za srečanje s tovornjakom ali avtobu-
som. Dogovorili smo se, da se bankine 
čim prej uredi in se jih v bodoče tudi po-
gosteje nasipa.

V petek, 13. 10. 2017, se je z name-

nom izdelave škarpe zbralo 10 vaščanov. 
Že prvi dan smo naredili izkop in zabe-
tonirali temelje. Da voda iz potoka ne bi 
zalivala izkopa, smo z motorno brizgalno 
naredili obvod.

Drugi dan se nas je zbralo 13 vašča-
nov in z delom nadaljevalo. Kot po vsa-
kem dobro opravljenem delu tudi tokrat 
ni šlo brez slastnega zaključka. V našem 
kaminu smo si spekli odojka, kozlička, 
zelenjavo in krompir. 

Vsi zadovoljni in veseli, ker smo zopet 

nekaj sami naredili za našo vas, smo že 
pletli nove načrte. Kljub uspešno opra-
vljeni delovni akciji je bilo malo grenke-
ga priokusa, ker je bila povprečna starost 
sodelujočih 57 let, kar je zaskrbljujoče za 
perspektivo vasi. 

Na koncu moram pohvaliti vodjo ura-
da za komunalno infrastrukturo Uroša 
Močnika, saj je bilo tudi z njegovo pomo-
čjo vse dogovorjeno in v zelo kratkem 
času tudi realizirano.

Peter Menard
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Slovesno odprtje južnokorejske proizvodnje zdravil 
in medicinskih pripomočkov Wooshin Lapache v 
Grosupljem

V petek, 27. oktobra 2017, je južno-
korejsko podjetje Wooshin Labottach 
na Industrijski cesti v Grosupljem odprlo 
svojo proizvodnjo zdravil in medicinskih 
pripomočkov Wooshin Lapache.

Gre za podjetje, ki je bilo v Južni Koreji 
ustanovljeno leta 1992, svoje produkte 
pa danes izvaža že v več kot 30 držav po 
svetu. V letu 2013 so z namenom, da svo-
jo tržno moč še povečajo, odprli svojo pi-
sarno tudi v Budimpešti na Madžarskem, 
WooShin Hungary KFT, pri nas v Grosu-
pljem pa je sedaj svoje mesto našla pro-
izvodnja zdravil in medicinskih pripo-
močkov, predvsem hidrogelnih obližev 
in ODF, Wooshin Lapache.

Kot sta ob odprtju povedala predstav-
nika podjetja Tacksoo Nam in Yoon Min, 
je bila tudi izgradnja proizvodnje sprva 
načrtovana na Madžarskem, vendar pa 
so se navsezadnje odločili za Slovenijo, o 
kateri menijo, da je lepa država, da so se 

odločili prav za Grosuplje, pa ima velike 
zasluge tudi župan te občine, dr. Peter 
Verlič, ki jim je nudil vso podporo.

Ob odprtju je zbrane nagovorila tudi 

Vlasta Turel z Ministrstva za zunanje za-
deve in poudarila, da smo tujih vlagate-
ljev v Sloveniji veseli. Prav tako je izrazi-
la navdušenje nad samim produktom, 
meni namreč, da bi to lahko bila prilo-
žnost za Slovenijo, da postane s temi 
produkti vodilna v Evropi.  

»Spoštovani gospe in gospodje, dragi 
gostje, dovolite mi za začetek nekaj besed 
v slovenščini, za tiste, ki ne govorite sloven-
sko, pa zgolj zato, da začutite utrip našega 
lepega slovenskega jezika,« pa je zbrane 
sprva v slovenskem in nato še v angle-
škem jeziku nagovoril župan dr. Peter 
Verlič.

»Iskrene čestitke ob tej pomembni in-
vesticiji tudi za našo občino Grosuplje, za 
Slovenijo, za Evropo, zelo smo veseli, da ste 
našli svoje mesto tu in da boste tu gradili 

Mr. Tacksoo Nam

Adrian Tanczos

Mr. Yoon Min
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Predstavitev poklica električarja, 20. 10. 2017

Podjetniški kotiček z OOZ Grosuplje
PRIHAJAJOČI DOGODKI na  OOZ 

Grosuplju, več na www.ooz-grosuplje.si, 
vabljeni:
• Usposabljanje iz Varstva pri delu, sre-

da, 6. 12. 2017, ob 16.00.
• Obdarovanje otrok s prihodom ded-

ka Mraza, torek, 12. 12. 2017, ob 17.00 
v KD Grosuplje. 

• Strokovno srečanje FRIZERJEV, 
19.  11.  2017, hotel Mons, Ljubljana. 
Poseben gost: Allan Austin Smith, pri-
znani frizerski mojster iz Londona.

• Strokovno srečanje GOSTINCEV, 20. 
in 21. 11. 2017, Grand hotel Bernardin, 
Portorož. Kulinarični presežek s kar 4 
mednarodnimi kuharskimi mojstri z 
vsaj 1 michellinovo zvezdico. 

• Strokovno srečanje KOVINARJEV, 
25. in 26. 11. 2017, Terme Zreče.

PROMOCIJA DEFICITARNIH PO-
KLICEV NA OOZ GROSUPLJE: Skupaj 
z Izobraževalnim zavodom Znanje iz 
Grosupljega ter z sodelovanjem Občine 
Grosuplje  smo v sklopu omenjenega 
projekta devetošolce osnovnih šol  Gro-
supljega in Šmarja - Sapa že drugo leto 
zapored skušali navdušiti nad obrtniški-
mi poklici.  V septembru so tako zainte-
resirani učenci obiskali t.i. Ulico obrti na 
MOS-u v Celju, v oktobru pa smo učen-
cem najprej predstavili deficitarne pokli-
ce v šolah, nato pa jih peljali še na ogled 
obrtniških delavnic v okolici Grosuplje-
ga. Obiskali smo podjetje MZG, kjer so 
učenci spoznali poklic mizarja, podjetje 
DON DON oz. Pekarno Grosuplje, kjer so 

spoznali poklic peka in slaščičarja, ter tr-
govino z elektro materiali ELEKTRO KLE-
MEN, kjer jim je Janez Svetek, sicer član 
OOZ Grosuplje, predstavil poklic elektri-
čarja. 

POZOR, GRE ZA PREVARO! V za-
dnjem času se obrtniki in podjetniki po-
novno soočajo s problematiko vpisov 
v lažne Evropske registre, imenike itn.  
Vsi "prevaranti" delujejo na podobnem 
pristopu, in sicer tako, da naslovniki obi-
čajno po navadni ali elektronski pošti 
prejmejo dokumentacijo v obliki obraz-
cev v tujem jeziku, pri čemer je na prvi 
pogled oziroma ob površnem branju 
navzven vidno le, da naj bi šlo le brez-
plačno posodobitev podatkov podjetja 
v njihovih registrih oziroma za pridobi-
tev evropske davčne številke, čeprav ta 

pravno ne obstaja. Svetujemo vam, da 
tovrstnih obrazcev ne podpisujete, v 
primeru, da pa želite podpisati, pa pred 
podpisom natančno preberite celotno 
posredovano dokumentacijo, predvsem 
drobni tisk.

Dodatna pojasnila na OOZ Grosu-
plje, ooz.grosuplje@ozs.si, 01-786 51 30, 
www.ooz-grosuplje.si, kjer smo Vam na 
voljo tudi za kakršna koli vprašanja po-
slovne narave. Vabljeni!

Janez Bajt, univ. dipl. oec.
sekretar OOZ Grosuplje

svojo prihodnost,« je dejal. Verjame, da se 
bodo v naši občini dobro počutili, da če 
še niso, pa še bodo opazili našo gosto-
ljubnost, začutili prijaznost naših občank 
in občanov. Pa tudi vrata občine so ve-
dno odprta.

Župan jim je še zaupal, da se bo kma-
lu pričela kompletna rekonstrukcija že-
lezniške postaje v Grosupljem, vključno 
z novim nadvozom pri Motvozu, kar bo 
na tem območju še izboljšalo logistiko 
za podjetja.

Direktor občinske uprave mag. Du-
šan Hočevar pa je predstavniku podjetja 
Kazukiju Omati ob tej priložnosti izročil 
darilo, konjička, ki ga nosi naša občina v 
grbu.

Jana Roštan, foto: Brane Petrovič
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Kavarnica v centru Grosupljega 
privablja ljudi vseh generacij. Naj-
mlajši se posladkajo z vročim kaka-
vom ali vročo čokolado s smetano, 
vsem teknejo slastne domače torte 
ob dišeči excelsior kavi, po treningih 
v Vadbenem centru Grossgym si re-
kreativci in športniki privoščijo be-
ljakovinski napitek in posežejo po fit 
tortah, ki so narejene po načelu lchf, 
kar pomeni, da ne vsebujejo moke in 
dodanega sladkorja. 

Ob večerih pa predvsem moška 
populacija rada nazdravlja s točenim 
hišnim pivom Bernard. Prav vse ge-
neracije se v Kavarni Vanilia počutijo 
domače in prijetno, za kar poskrbi-
mo s pestro ponudbo in novitetami.

Jesenski mrzel veter na terasi ne 

bo prišel do vaših kosti, saj smo sto-
le oblazinili in opremili z dekami, del 
terase že zakriva tabla s ponudbo, v 
zimskih dneh pa bo vrt zastekljen, da 
vas ob uživanju ob kavici zagotovo 
ne bo zeblo. 

Za brbončice smo poskrbeli s raz-
ličnimi rogljički in zavitki, ki so odli-
čen prigrizek za potešitev lakote, v 
mrzlih zimskih dnevih pa prihajajo še 
vroče čokolade z različnimi okusi. 

Kavarna Vanilia je prostor s srcem. 
Za vsakogar bo poskrbljeno, da bo z 
nasmeškom in prijaznostjo postre-
žen in bo preživel prijetne trenutke v 
naši družbi. 

Lepo vabljeni v kavarno z več 
okusi.

Marko Marinč

Kavarna Vanilia že v pričakovanju zimskih dni
OGLASNI ČLANEK

Magdalenska gora kot del Poti kulturne dediščine 
Šmarja – Sapa

Magdalenska gora nad Šmarjem je 
eno najpomembnejših arheoloških naj-
dišč iz starejše železne dobe v Sloveniji 
in celo Evropi. Domačini so ob oranju od-
krivali kose lončenine, zato so se kmalu 
začeli zanimati za najdbe tudi arheologi. 
Jernej Pečnik, rojen v vasi Cesta v Dobre-
polju, je prvi načrtno izkopaval in najd-
be prodajal v Narodni muzej v Ljubljani, 
dokler je ta imel denar, da je odkupoval 
izkopanine. Potem pa mu je najdbe od-
kupoval Naravoslovni muzej na Dunaju, 
kjer so pred tremi leti prenovili arheolo-
ški oddelek muzeja in posebej izpostavili 
najdbe z Magdalenske gore. Bolj siste-
matično je gomile izkopavala vojvodinja 
Mecklenburška, a tudi njene najdbe so 
po dražbi v letu 1934 končale v tujini. Po 
mnenju strokovnjakov je tu živela aristo-
kracija halštatske dobe, zato so najdbe 
tako bogate.

Magdalenska gora je oblegana poleti 
in pozimi. Pohodniki z vseh strani jo obi-
skujejo, peš, s kolesi, posamezno, v dvo-
je, v spremstvu ljubljenčkov.

V soboto, 14. oktobra 2017, pa so se 
na Magdalenski gori zbrali številni po-
hodniki s posebnim namenom.  Člani 

Turističnega društva Šmarje – Sap so 
vabili na prireditev ob odkritju novih 
turističnih tabel, ki so v že lepo opisano 
in predstavljeno Pot kulturne dediščine 
Šmarja – Sapa povezali tudi naše najpo-
membnejše arheološko najdišče.

Celo letošnje leto je TD Šmarje – Sap 
zbiralo gradivo in se seznanjalo z obdo-
bjem halštata, starejše železne dobe, ki 
mu najdišče na Magdalenski gori pri-

pada. Dolenjski muzej Novo mesto je 
letošnje leto imenoval za leto jantarja 
in pripravil zanimivo ter pregledno raz-
stavo. Šmarčani so si jo ogledali, da so 
si lažje predstavljali, kam sodi Magda-
lenska gora v širšem kontekstu arheolo-
gije. Jantarna pot je tekla prav čez naše 
območje, zato so odkrili toliko unikatnih 
jantarnih izdelkov v ženskih grobovih. 
Razstava jim je dvignila samozavest, saj 
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so dobili potrjeno, da je bilo to območje 
eno najpomembnejših dolenjskih hal-
štatskih središč.

Sonce je radodarno posijalo na zbra-
ne na prireditvi. Moderatorka Tanja Za-
vašnik je povabila vse, ki so omogočili, 
da nova tabla nagovarja obiskovalce 
Magdalenske gore. Po pozdravnem na-

govoru Jožeta Grozdeta, predsednika 
Turističnega društva Šmarje – Sap, je 
spregovorila arheologinja Maja Bricelj in 
nas opozorila, da so tu na Gori, kot so ji 
včasih rekli, živeli posvetni in verski obla-
stniki halštatske dobe. Šmarska kulturna 
pot je zdaj zaokrožena s to novo, arheo-
loško tablo. Poleg bogatega besednega 

in slikovnega gradiva je vsebino na tabli 
popestril z ilustracijami Peter Škerl. 

Osrednji nagovor nam je namenil dr. 
Marko Frelih. Vsem nam je dal misliti z 
idejo, da danes ni noben problem dobiti 
replike izkopanin. Na originale ne more-
mo računati, saj so bile izkopanine pro-
dane. Ko je vojvodinja Mecklenburška 
končala z izkopavanji, je v Narodnem 
muzeju skladiščeno zapuščino ponudila 
v odkup. Muzej sam ni imel denarja, za-
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POPOLDNE S POLHI PRI Županovi jami
Na jesensko obarvano soboto,  14. ok-

tobra, je TOD  Županova jama organizi-
rala prireditev »Popoldne s polhi«, kjer so 
tokrat obiskovalci lahko spoznali polhe 
na poseben in zanimiv način.

Obiskali so nas tudi predstavniki Pol-
harskega muzeja Loška dolina, Notranj-
skega muzeja Postojna in ZOO Ljubljana.  
Program so obogatili  s predstavitvijo 
polhov, njihovega življenja in tradicio-
nalnega lova, ki je na Notranjskem še 
vedno živ in aktualen, a ne predstavlja 
več gospodarske koristi kot nekoč, ko je 
bilo polšje meso pomembna obogatitev 
jedilnikov preprostih ljudi.

Spoznali smo polharske pasti in štiri 
načine lova; lov v duplih (dupljanje), na 
kamnite plošče (škrli), na pasti in pri pol-
šnah. Polhi prespijo kar sedem mesecev 
v letu (od prve slane do aprila), pri  tem 
pa izgubijo 35 % telesne teže in otrpne-
jo, saj se njihova telesna temperatura 

spusti na vsega eno stopinjo nad tem-
peraturo okolice.  Posebej zanimiva je 
njihova sposobnost, da obstoj svojega 
potomstva popolnoma prilagajajo koli-
čini hrane, ki jo imajo na voljo v okolju. 
Prehranjujejo se z bukovim žirom in 
hrastovim želodom. Kadar bukev obilno 
semeni, je tako imenovana polšja letina.

Delavnica o glodalcih in polhih, noč-
nih potepuhih z velikimi izbuljenimi 
očmi, pepelkasto sive barve, velikimi brki 
in velikimi košati repi je pritegnila veliko 
pozornosti pri najmlajših obiskovalcih, 
saj so lahko videli več vrst glodalcev, od 
miši do polha, in spoznali »osebno izka-
znico« polha in čeljusti, v kateri so do 
štirje močni sekalci (glodači), ki so dolgi, 
ukrivljeni in stalno rastoči.

Privlačna stojnica s polhovkami je bila 
dobro obiskana, gospa Sonja Kužnik, ki 
kučme izdeluje, pa  je pojasnila, da za 
eno potrebuje približno 30 ustrojenih 

polšjih kož in kar 15 ur ročnega šivanja.  
Poskusili smo tudi polšjo mast, ki je vse-
stransko zdravilna. 

Vzporedno s strokovnimi predavanji  
so potekale likovno-ustvarjalne delavni-
ce za otroke in domišljijsko polharski lov 
na zaklad. 

Sledil je voden ogled jame, opremlje-
ne tudi s svetlobno-zvočno instalacijo, 
najmlajše pa je vodil naš netopir Branko, 
ki jim je pokazal, kje prebiva, kako spi in 
se prehranjuje.

V zadnjem delu prireditve smo pri-
sluhnili zgodbam in pravljicam o pol-
hih. Med pripovedovanjem zgodbe 
Kačja kraljica in polhar pa je že zadišalo 
po jabolčnem moštu in pečenem ko-
stanju, s katerim smo prireditev »slad-
ko« zaključili.

Andreja Vesel

prosili so za pomoč Beograd, tam pa niso 
imeli posluha za te slovenske izkopani-
ne. Nekaj predmetov so izbrali v muzeju, 
ostalo pa je prodala na dražbi in večina 
se danes nahaja v Peabody muzeju na 
harvardski univerzi v Ameriki. 

Župan občine Grosuplje dr. Peter Ver-
lič je povzel idejo o halštatskem središču 
na Magdalenski gori in obljubil, da bodo 
pozorni na evropske razpise in bodo 
imeli že pripravljen načrt. Nagovorom je 
sledilo slovesno odkritje nove informa-
cijske table.

V daljavi smo nato zaslišali zvončklja-
nje in s kočijo se je na prizorišče pripelja-
la sama vojvodinja Mecklenburška, ki jo 
je odlično odigrala Katja Bricelj. V dialo-
gu s kopačem, ki ga je prav tako odlično 
zaigral ljubiteljski igralec Ljubo Vilar, sta 
nas popeljala v čas, ko so na Magdalen-
ski gori izkopavali gomile in v njih našli 
dragocene najdbe, tudi jantarne jagode 
in lepe, bogato okrašene situle. Za konec 
so nas presenetile še pevke ŽePZ Mag-
dalena z dirigentom Emilom Kovačcem, 
ki so, oblečene v stare kmečke noše, za-

pele nekaj ljudskih pesmi.
Dve vodički sta popeljali obiskovalce 

po magdalenski arheološki poti. Vsi pa 
smo povabljeni, da sami ali v organiza-
ciji Turističnega društva Šmarje – Sap 
prehodimo Pot kulturne dediščine in 
spoznamo, da imamo kaj pokazati obi-
skovalcem in da smo lahko ponosni, da 
imamo tako delavne turistične delavce, 
ki se potrudijo, da nam približajo našo 
kulturno, stavbno, etnološko in arheolo-
ško dediščino.

Marija Samec
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Neprijetno 
presenečenje

V nedeljo zjutraj sva se s hčerjo odpravila na 
krajši sprehod po Gajničah in kmalu, kakih petsto 
metrov od doma proti gozdu naletela na neprije-
tno presenečenje v obliki kupa odpadkov. Očitno 
je v lepem odmaknjenem okolju parkiral avtomo-
bil, katerega smo tudi videli kasneje, ko je zapuščal 
vas. Na mestu postanka je ostala cela vreča odpad-
kov, sicer razmetana v bližnji okolici, ostala pa je 
tudi vreča v katero sva pobrala vse odpadke. Kako 
je mogoče, da so v današnjih časih, ko je okolje res 
urejeno, še ljudje, ki jim ni mar za naravo in okolje 
v katerem živimo. (Naslednjič bom morda objavil 
tudi registrsko številko in sliko avtomobila).

Brane Petrovič

Vas v petek, 8. 12. 2017, 
vabi na

»MIKLAVŽEV NOČNI POHOD Z BAKLAMI«.
Zbor pohodnikov bo pri cerkvi sv. Jurija v Št. Juriju ob 17. uri. 

Pot bo tekla do Tabora nad Cerovim, kjer bo sledilo druženje 
pohodnikov.

Zaželeno je, da udeleženci s seboj prinesete bakle ali svetilke ter 
obilo dobre volje.

Vljudno vabljeni!

OBMOČNO ZDRUŽENJE GROSUPLJE

V A B I L O

NA SREČANJE STAREJŠIH, BOLNIH, INVALIDNIH 
IN OSAMLJENIH KRAJANOV, KI BO:
v petek, 17. 11. 2017, ob 16. uri, v avli Osnovne šole Louisa Adamiča na Tovarniški cesti 14 v Grosupljem. 
Organizator: Krajevna organizacija Rdečega križa Grosuplje;

v nedeljo, 19. 11. 2017, ob 14. uri, v Kulturnem domu Žalna, DOBRODELNA PRIREDITEV Z ROKO V ROKI. 
Organizator: Krajevna organizacija Rdečega križa Žalna;

v nedeljo, 19. 11. 2017, ob 15. uri, v prostorih nove Osnovne šole na Polici. 
Organizator: Krajevna organizacija Rdečega križa Polica v  sodelovanju z Podružnično osnovno šolo Polica ;

v soboto, 25. 11. 2017, ob 15. uri, v Kulturnem domu v Mali vasi. 
Organizator: Krajevna organizacija Rdečega križa in Krajevna skupnost Št. Jurij;

v soboto, 2. 12. 2017, ob 15. uri, v Pastoralnem centru Škocjan pri Turjaku. 
Organizator: Krajevna organizacija Rdečega križa Škocjan, Župnijska Karitas in Krajevna skupnost Škocjan.

Sekretarka RKS - OZ Grosuplje
Anica Smrekar
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Zahvala krvodajalcem

Ob svetovnem dnevu hrane Drobtinica za naše 
otroke v stiski

Delavnice opismenjevanja za romske starše in otroke

S hvaležnostjo in ponosom sporočamo, da 
se je štiridnevne krvodajalske akcije od 23. do 
26. oktobra v Grosupljem, Dobrepolju, Šent-
vidu pri Stični in Ivančni Gorici udeležilo 414 
krvodajalcev. Njim in vsem, ki darujete kri na 
Zavodu za transfuzijo v Ljubljani, se iskreno 
zahvaljujemo! Hvala tudi Občini Grosuplje in 
vsem šolam za prostor, vsem prostovoljcem 
za pomoč, gostišču Krpan pa za veliko tople-
ga čaja, s katerim so se krvodajalci pogreli in 
nadomeščali z darovano krvjo izgubljeno te-
kočino.

Sekretarka RKS - OZ Grosuplje
Anica Smrekar

Vsako leto sredi oktobra naše 
pogumne prostovoljke in kakšen 
prostovoljec v domačih supermar-
ketih zbirajo sredstva za pomoč 
otrokom našega območja. Darovi 
dobrih ljudi se kot drobtinice zbi-
rajo v dišeč kruh dobrote in solidar-
nosti s tistimi med nami, ki skrivajo 
svojo stisko, otrokom pa ne more-
jo plačati položnic za malico ali za 
šolo v naravi.

Tudi letos je Drobtinica odlično 

uspela, saj ste v Grosupljem, Ivanč-
ni Gorici in na Vidmu-Dobrepolje 
darovali skupaj več kot 2.000,00 €. 
Preko šolskega sklada bomo poma-
gali učencem na domačih osnovnih 
šolah. Ponosni smo na 17 prosto-
voljk in 3 prostovoljce, ki so sobo-
tno dopoldne posvetili zbiranju po-
moči za otroke v stiski. Vsem velika 
zahvala!

Sekretarka RKS - OZ Grosuplje
Anica Smrekar

V romskem naselju Smrekec smo pri-
čeli z izvajanjem programa Usposablja-
nje za življenjsko uspešnost – Beremo 
in pišemo skupaj. Namen programa je 
preko sodelovanja otrok in staršev kre-
piti bralne, matematične in druge spre-
tnosti, ki nam omogočajo kakovostnejše 
življenje. Program izvajamo pod okriljem 
Centra šolskih in obšolskih dejavnosti v 
projektu Skupaj za znanje.

V ta namen smo sodelavke sestavile 
poseben učni načrt, ki se  nanaša na po-
trebe in želje romskih staršev.  

Prvi del srečanj je vezan na ustvarja-
nje. Ker Romi zelo cenijo Marijo, smo na 
prvem srečanju izdelali Marijine kipce iz 

gline. Na pomoč nam je prijazno prisko-
čila priznana kiparka in domačinka Luč-
ka Koščak. V sproščenem in ustvarjalnem 
vzdušju so starši skupaj z otroki ustvarili 
prave umetnine. Te bodo od 14. 11. 2017 
na ogled pred dvorano Mestne knjižnice 
Grosuplje.

V naslednjih srečanjih se bomo lotili 
izdelovanja mozaičnih okvirov in adven-
tnih venčkov. Koledarsko leto bomo za-
ključili tako, da bo vsak starš z otrokom 
izdelal fotokoledar in vanj vstavil slike po 
svojem okusu. 

V drugem sklopu načrtujemo delav-
nice na temo prevajanja pesmi v romski 
jezik in igranja družabnih iger. Skupaj 

se bomo odpravili pu drom (na pot) in 
spoznali različne denarne valute, se učili 
uporabe zemljevida ter obnovili cestno-
prometne predpise. Pri tem se bomo po-
služili najsodobnejših tehnologij, kot so 
telefoni, tablični računalniki in morda še 
česa.

Tretji in s tem tudi zadnji del naših 
druženj bomo namenili kuhanju. Odkri-
vali bomo že poznane recepte, zapiso-
vali recepte romskih staršev in se skupaj 
učili novih kuharskim trikov. Načrtujemo 
tudi tekmovanje v kuhanju golaža. 

Prepričana sem, da se bomo vsi nauči-
li nekaj novega in spletli nove vezi.

Lea Lukan
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Kobacajeve jesenske pustolovščine
Kobacaji so v novo šolsko leto zakora-

kali zelo pogumno in aktivno. Najmlajši 
kobacaji so se v zelo kratkem času nava-
dili na nov življenjski ritem, starejši pa po 
poletnem počitku spet na aktivno vrtče-
vsko življenje.

Naši najstarejši kobacaji iz oddel-
ka Zvezdice in Vetrnice so se z vlakom 
odpravili še v Ljubljano na Olimpijski 
festival. Tam so od blizu spoznali Olim-
pijski protokol, se udeležili slavnostnega 
odprtja Olimpijskega festivala – z olim-
pijsko himno in dvigom olimpijske za-
stave. Nato so se podali odkrivat različne 
športe in se pomerili v različnih športnih 
disciplinah. Vsak otrok je dobil svojo 
knjižico, v katero so nabirali nalepke za 
uspešno opravljeno aktivnost v posame-
zni športni panogi, in na koncu tudi pri-
znanje za udeležbo.

V tednu otrok (od 2. do 6. oktobra 
2017) so se Zvezdice in Vetrnice kar dva-
krat odpravile v Ljubljano. Najprej so si 
ogledale Državni zbor Republike Slove-
nije, nato še gledališko predstavo Kaj 
pa če ... v okviru festivala Zlata paličica 
in spoznali, da bi bil svet brez igrač prav 
tako zabaven, če ne nemara še bolj. 

V četrtek, 12. oktobra, so se Zvezdice 
odpravile na Letališče Jožeta Pučnika, 
kjer so si pobliže ogledali in spoznali 
njegovo delovanje. Navdušila jih niso 
le letala, ki so vzletala in pristajala pred 
njihovimi noski, temveč tudi helikopterji 
in gasilci, ki poleg policistov in varno-
stnikov ter reševalcev skrbijo za varnost 
vseh na letališču. 

V mesecu oktobru so Zvezdice tri ne-
pozabne dni letovale na kmetiji Pod-
mlačan. V prelepem sončnem vreme-

nu so navdušeni spoznavali kmetijo in 
kmečka opravila. Pobliže so spoznali do-
mače živali, jahali ponija, zjutraj nabrali 
jajčka v kokošnjaku, osvojili Stari vrh (v 
eno smer s traktorjem in prikolico, v dru-
go pa peš), nabirali kostanj in opazovali 
naravo, se preizkusili v spretnosti plete-
nja košare, se podali na nočni sprehod z 
lučkami, kurili ogenj, spoznavali oglarje-
nje, se igrali na igrišču …

Vetrnice pa so se tudi v letošnjem šol-
skem letu odpravile na trgatev grozdja. 
Na veliki dogodek so se pripravljali že v 
vrtcu, kjer so spoznavali vinogradniško 
opremo. Podrobno so si ogledali  klo-
potec, brento in se učili pravilno upora-
bljati škarje za trgatev grozdja. Trgali so 
v vinogradih vinske kleti Frelih. Kot pravi 
trgači so dan pričeli v zidanici, kjer so si 
nabrali potrebne moči za trganje. 

V mesecu oktobru se je igralnica Ve-
trnic spremenila v gasilsko brigado. 
Otroci so dopoldanski čas preživljali v 
gasilski restavraciji, gasilski telovadnici 
in družabnem prostoru. Izdelali so ra-
dijske postaje in se urili v natančnosti in 
pozornosti. Po prejemu klica obupane 
prebivalke Sončnih dvorov (babice naše 
vetrnice), ki ji je domača mačka Pipi sple-
zala na drevo, so se mali gasilci nemudo-
ma odpravili na pomoč. Kolona gasilcev,  
sirena, škornji, lestev, velika reševalna 
ponjava in radijske postaje (woki-toki) v 
roki, vse je bilo nemudoma pripravljeno. 
Konec dober - vse dobro, mucka Pipi že 
veselo prede v naročju presrečne lastni-
ce, kobacaji pa se že pripravljajo in vese-
lijo številnih novih zimskih podvigov. 

Ksenija Štibernik
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Dogodivščine v VVZ Kekec Grosuplje

MALI KORAKI ZA VELIK CILJ

Tudi otroci iz enote Mojca - skupina 
Ribice (2-3 leta) smo se z malimi koraki 
odpravili spodbujat tekače, ki so v okvi-
ru dobrodelne akcije »Mali koraki za velik 
cilj« tekli za naš kraj - Hišo zavetja Palčica. 
Hiša zavetja Palčica v svoje zavetje spre-
jema otroke, ki so v svojem okolju ogro-
ženi. To nas je še dodatno vzpodbudilo, 
saj je naša prioritetna naloga ekologija 
odnosov in vrednote, zato želiva že naj-
mlajše spodbuditi z eno največjih vre-
dnot - čut do sočloveka. Otroci so teka-
čem ploskali in jih spodbujali, teka pa se 
udeležili le s spremljanjem, saj so njihovi 
koraki še premajhni.

Tina Rigler Božiček, Helena Kočmar 

OBISK PRI GASILCIH

Vzgojiteljice in otroci iz skupin Sovice, 
Pikice in Sončki iz vrtca Pastirček, smo 
šli v četrtek, 26. 10. 201,  v Gasilski dom 
Grosuplje.

Tam so nas pričakali gasilci in nam 
predstavili dejavnosti njihovega poklica. 

Odpeljali so nas v notranje prostore, 
kjer smo opazovali pokale, našitke gasil-
skih uniform, zemljevid mesta Grosuplje 
in poseben prostor za obveščanje. Preiz-
kušali smo se tudi v ciljanju tarče – em-
balaže z vodnim curkom in cevjo.

Nadaljevali smo z ogledom garaže, 
vozil in ostale opreme. Na glavo smo si 
lahko nadeli tudi čelado.

Najbolj zanimiva pa nam je bila vo-
žnja z gasilskim tovornjakom. Z vkloplje-
no sireno in lučmi smo se peljali okoli 
gasilskega doma.

Zahvaljujemo se vsem gasilcem Pro-
stovoljnega gasilskega društva Grosu-

plje, ki so nam v mesecu oktobru – mese-
cu požarne varnosti omogočili  prijetno, 
prijazno, medsebojno sodelovanje.

Ljudmila Zidar, foto: Nina Jeram

OTROCI VRTCA KOSOBRIN SKUPAJ 
S STARIMI STARŠI OBISKALI 
ŽUPANOVO JAMO

V četrtek, 12. 10. 2017, so otroci iz 
vrtca Kosobrin skupaj z nami, babicami 
in dedki obiskali Županovo jamo. Pred 
vrtcem nas je pričakal avtobus, ki nas je 
popeljal naši dogodivščini naproti. Polni 
pričakovanj in s tisoči vprašanj so naši 
nadobudneži spoznavali svet pod nami, 
babice in dedki pa obujali spomine na 
stare čase, ko smo tudi sami kot otroci 
obiskovali jamo, v kateri je med drugim 
med snemanjem Kekca prebival Vitranc. 
Biseri podzemnih jam, stalaktiti in stala-
gmiti, so se, prekriti z vodnimi kapljica-
mi, bleščali v soju luči in nudili čudovite 
poglede. Verjetno pa so naše nadobu-
dneže še najbolj navdušili prvotni prebi-

Mali koraki za velik cilj

Obisk pri gasilcih

Otroci vrtca Kosobrin skupaj s starimi starši obiskali Županovo jamo
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valci jame – netopirčki, katerega je s svo-
jim kostumom poosebljala tudi vodička. 
Jamo smo zapustili prijetno utrujeni in 
polni zanimivih vtisov. Velika zahvala 
vsem starim staršem, vodički, vzgojite-
ljicam in drugim vpletenim, ki so omo-
gočili, da mali nadobudneži spoznavajo 
lepote narave, ki nas obdajajo.

Napisala Dragica Intihar, Ninina babica

POHOD DO ZATOČNIH JAM IN 
KOSTANJEV PIKNIK

V enoti Trobentica smo se skupaj s 
starši dogovorili, da bi v mesecu oktobru 
skupaj obeležili svetovni dan hoje. 

Zavedati se moramo, da imamo v 
našem okolju veliko lepih izhodišč za gi-
banje v naravi in s tem odlične pogoje, 
da naši otroci odraščajo skupaj z naravo. 
Gibanje je izjemnega pomena, saj vpliva 
na celosten razvoj otroka. 

Skupaj z družinami smo se zbrali pred 
gasilskim domom Velika Račna, od tu je 
izhodiščna pot do skrivnostnih ponornih 
Zatočnih jam, kjer ponikuje reka Šica, in 
odličen sprehod tudi za najmlajše otro-
ke. Pot je kolovozna, zato so otroci lahko 
prosto tekali in uživali v čudovitem po-
gledu na Radensko polje. Že sama nara-
va je v otrocih spodbujala raziskovanje 
in gibanje. 

V jami so s svetilkami navdušeno raz-
iskovali, iskali netopirje in kar je bilo naj-
pomembnejše, imeli pogum za soočenje 
s temo. Otroci so res uživali in domišljija 
je bila brez meja. 

V prijetnem doživetju smo se poča-
si vrnili proti gasilskemu domu, kjer so 
nam očki spekli kostanj, mamice pa po-
skrbele za odlično pecivo.

Skupaj smo doživeli čudovito popol-
dne ob sproščenem druženju z veliko 
pozitivne energije.

Blanka Strgar, VVZ Kekec,  
enota Trobentica

SESTAVLJANJE PTIČJIH KRMILNIC V 
VRTCU KEKEC

V mesecu septembru nam je Maksov 
dedi Primož priskrbel veliko količino 
odpadnega lesa in nekaj brusnega pa-
pirja, s katerim se otroci skupine Rakuni 
zelo radi igrajo in brusijo robove. Pri igri 
uporabljajo neskončno svoje domišlji-
je in tako nastajajo stolpi, ograje, ceste, 
čopiči za ličenje, krožniki, termometri, s 
katerimi si merijo telesno temperaturo 
in še mnogo drugih stvari. Poleg različ-
nih kosov lesa pa nam je prinesel tudi se-
stavne dele za dve ptičji hišici. Dele hišic 
so otroci pobarvali in po svoje okrasili, 

nato pa smo vsi komaj čakali, da pride 
oktober, ko bomo hišice skupaj z dedi-
jem sestavili. 

Naše srečanje je opisal tudi dedi Pri-
mož Kosmač.

»Otroci skupine Rakuni z vzgojiteljica-
ma Sašo in Anjo so me že nestrpno čaka-
li v svoji igralnici. Najprej nekaj vprašanj, 
od kod prihajam, kaj delam. Nato smo 
se pogovarjali o ptičkih, ki nas preko 
celega leta razveseljujejo s petjem, po-
birajo gosenice in lovijo žuželke, muhe, 
komarje. Pozimi, ko jim hrane zmanjka, 
pa jim pomagamo s semeni, pečkami in 
ptičjimi pogačami. S seboj sem prinesel 
nekaj slik in spoznali smo siničko z rume-
nim trebuščkom in črno glavico, taščico 
z oranžnim trebuščkom, modroglave-
ga  plavčka, rjavega poljskega vrabca 
in čopasto siničko. Oluščili smo nekaj 
sončničnih semen in najbolj pogumni 
otroci so jedrca tudi poskusili. Posladkali 
smo se z jabolki in se dogovorili, da bodo 
pečke v prihodnje vedno  posušili in jih 
shranjevali v škatlico ter jih pozimi natre-
sli v krmilnico.

Deli krmilnic so bili že lepo pobarva-
ni in začelo se je sestavljanje. Uporabili 
smo mali baterijski vijačnik in vsi otroci 
so prišli na vrsto tako, da je vsak privil 
vsaj dva vijaka. Dogovorili smo se, da 
bo ena visela na ogrodju pred oknom, 
drugo pa smo obesili na vejo drevesa ob 
robu igrišča.

Lepo je povezovati. Danes smo po-
vezovali vrtec, otroke in naravo. Ob tem 
smo se fino imeli, zabavali in se marsikaj 
tudi naučili. Največ in najlepše se učiš ta-
krat, ko pri delu sodeluješ.

Saša Pavlin in Anja Vesel

Pohod do Zatočnih jam in kostanjev piknik

Sestavljanje ptičjih krmilnic v vrtcu Kekec
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Optika 
Aleksandra

Spar Lavrica
tel 01 23 55 155

Ob nakupu korekcijskih očal vam pripada popust v višini zneska, katerega 

bi vam priznal

bbi

bi vam priznal ZZZS na vašo dioptrijo. Popust velja do 15.12.2017.

 že 25 let

Z 

VAMI  

IN ZA  

VAS 

Knut 90x127,5.indd   2 8/10/17   6:27 PM

BREDENT 
IMPLANTANT

480,00 € 

Za sproščen nasmeh skrbimo že 20 let.
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NOHTNA PROTETIKA

Ponujamo vam najsodobnejše, celostne in strokovne storitve 
na področju nege:

• sanacija vraščenega nohta s 3TO sponko
• nohtna protetika (namestitev umetnega nohta)
• nega in oskrba problematičnega stopala
• medicinska pedikura diabetičnega stopala
• medicinska in klasična pedikura
• sanacija glivičnega nohta
• sanacija kurjih očes brez bolečin
• sanacija ragad (razpoke na peti)
• kozmetična pedikura z lakiranjem
• dezinfekcija obutve
• pregled in svetovanje
• brezplačni pregled in svetovanje za otroke

MEDICINSKA PEDIKURA
Medicinska pedikura Centra Pedimed rešuje problematična stopa-
la in nohte na nogah. Z medicinsko pedikuro odstranjujemo trdo 
kožo, otiščance, kurja očesa ter saniramo vraščene nohte, glivice 
na nohtih in oskrbujemo diabetična stopala.

Medicinsko pedikuro izvajamo s 
kiru-rško sterilnimi instrumenti in 
sodobno opremo medicinske 
pedikure.

Pomagamo izbrati prave kreme 
za ljudi z različnimi težavami: 
glivice, prekomerno potenje, 
mrzle in utrujene noge …

VRAŠČENI NOHTI
Unguis incarnatus je medicinski izraz za vraščen noht. Noht se 
vrašča v okoliško mehko tkivo, kar povzroča bolečino in vnetje, 
včasih pa tudi bakterijsko okužbo. Vraščen noht je najbolj pogost 
pri palcu in prizadane tako moške kot ženske, celo majhne in 
večje otroke.

3TO sponka
Medicinska 3TO sponka pomeni sponko, ki korigira nohte na 
rokah ali nogah – sponka je slična sponki, ki korigira zobe. Ta 
medicinska sponka je ključnega pomena pri reguliranju naravne 
rasti nohtov. Namestitev poteka posamično, kjer stranka ne čuti 
bolečin in ni potrebe po lokalni anesteziji. To je inovativna 
metoda in pomeni alternativo operacijam.

Primer terapije s 3TO sponko na začetku ter stanje po 
4 tednih:

GLIVICE NA NOHTIH
Glivice na nohtih – ONIHOMIKOZE – spreminjajo strukturo nohta, ki se sčaso-
ma začne debeliti, drobiti in lahko povzroča različne deformacije nohtov, kot je 
vraščenje nohtov, neprijeten vonj in izgled nohta. 

Kako saniramo glivice na nohtih?

Metode sanacije glivice na nohtih, ki jih uspešno uporabljamo, so:
• čiščenje nohta in nohtnega kanala,
• brušenje in odstranjevanje glivičnega dela ter lokalno

saniranje z antimikotičnimi sredstvi,
• fotodinamična terapija Pact Med.

Glivice na nohtih so ena izmed 
najbolj pogostih težav nohtov. 
Glivična obolenja uspešno sanira-
mo že vrsto let. 

Glivice na nohtih lahko odpravimo! Uspešna fotodinamična terapija saniranja

Uspešna in nova metoda saniran-
ja glivic na nohtih se je izkazala 
za zelo uspešno metodo.

Stanje pred začetkom, 5 tednov po implementaciji metode Pact Med in 11 tednov 
po implementaciji fotodinamične metode.

EKIPA PEDIMED
Center PEDIMED deluje pod okriljem Karmen Perko, pedikerke, kozmetičarke, 
učiteljice in specialistke na področju problematičnih stopal, vraščenih nohtov in 
nohtne protetike.
Smo strokovnjaki, ki jih področje nege nog zanima, ki se nenehno izobražujemo 
doma in v tujini priznanih podologov. V ta namen VAM ŽELIMO PONUDITI na-
jsodobnejše strokovne storitve na področju nege nog.

Vse za nego nog na enem mestu!

Komu je namenjena 3TO sponka?
3TO SPONKA JE IZREDNA POMOČ ČLOVEKU S TAKŠNIMI 
TEŽAVAMI: vraščeni nohti, močno zakrivljeni nohti, rahlo 
vraščeni nohti kot preventiva, deformacija nohtov. Sicer je prak-
sa, da vraščen noht zdravijo kirurško z operacijo nohta, vendar so 
pogoste ponovitve, poseg je tudi zelo boleč!! 

Nohtna protetika pomeni storitev namestitve umetne plošče nohta, ker je prišlo 
do mehanske poškodbe nohta oz. gre za nohtno bolezen.

Takšno je bilo stanje pacienta pred 
začetkom terapije. Zaradi nohtne 
bolezni ali mehanske poškodbe la-
hko pride do odločitve za nohtno 
protetiko.

Stanje po namestitvi nohtne plošče. 
Nohtna plošča ni moteča pri iz-
vajanju življenjskih aktivnosti, ni 
boleča in uspešno korigira nohte.

Naročanje: Vsak dan od 8. do 20. ure
Tel. št.: 031 796 740,  059 050 055

PEDIMED, medicinska nega nog 
Peričeva ulica 21, 1000 Ljubljana 

E-pošta: info@pedimed.si
www.pedimed.si

CENTER PEDIMED.  VSE ZA NEGO NOG NA ENEM MESTU.

S kuponom pregled in svetovanje brezplačno!
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Francija petič - uspela

Poskusite si zamisliti tole: ponedeljek 
zjutraj je – ura je šest – pred šolo pa 40 
učencev s starši in ostalimi družinskimi 
člani, poleg njih pa še tri učiteljice in dva 
šoferja z avtobusom. Kaj mislite, da smo 
vam pravkar opisali? Morda učence, ki so 
si napačno nastavili alarm in predčasno 
čakajo na začetek pouka? Seveda ne; 
tako je bilo videti 16. 10. 2017 na spo-
dnjem parkirišču pred šolo Brinje, kjer so 
na začetek potovanja čakali tisti, ki so se 
prijavili na izmenjavo učencev s franco-
sko šolo v St. Chamondu. 

V zraku je bilo čutiti nemir, pričako-
vanje, morda celo malce strahu ob tem, 
da bodo nekateri prvič zapustili dom za 
več kot dan ali dva in se napotili na pot 
v daljno Francijo. Učenci so se poslovi-
li od staršev, bratcev in sestric, nato pa 
smo odrinili proti mestecu St. Chamond, 
ki je od Grosupljega oddaljeno 996 kilo-
metrov. To se sicer sliši veliko, a če je na 
avtobusu tako dobra družba, kot je bila 
na našem, čas mine, kot bi mignil. Točno 
ob sedmih smo se pripeljali na parkirišče 
šole v St. Chamondu, kjer so nas priča-
kale družine. Hitro smo se našli s svojimi 
dopisovalci in odšli vsak na »svoj« dom. 
V torek smo imeli spoznavne igre, kjer 
smo prebijali led in se začeli pogovar-
jati. Dejstvo, da francoski učenci znajo 
angleščino slabše od nas, saj se jo zač-
nejo učiti dve leti kasneje, nas ni dolgo 
motilo. Navsezadnje smo prišli zato, da 
bi dobili nove izkušnje v tuji deželi. Nato 
nas je čakal zabaven kviz poznavanja 
Slovenije in Francije v stilu Lepo je biti 

milijonar. Sledile so delavnice, v katerih 
smo izdelali filmčke, glasbo zanje, kolaž 
in še marsikaj, kar bomo lahko razstavili 
in si ogledovali še mnogo let. 

V sredo so nas učenci, gostitelji in 
njihovi učitelji odpeljali v tematski park 
Vulcania, kjer smo na zabaven način spo-
znavali naravne nesreče. V četrtek smo 
šli v mesto St. Etienne; tam so na svoj ra-
čun prišli najprej vsi ljubitelji nogometa, 
saj smo lahko šli v muzej kluba St. Etien-
ne, nato pa še na stadion. Najprej smo iz-
vedeli nekaj o zgodovini stadiona in no-
gometa v tem mestu; klub je imel v času 
gospodarske krize v Franciji nacionalni 
pomen, saj je bil pravzaprav edina dobra 
stvar, ki je ljudem v tistem času priklical 
nasmeh na lica. Pred vstopom na stadi-
on smo dobili zelene copatke, podobne, 
kot jih dobiš v bolnišnici. Saj veste, tudi 

na stadionu je čistoča na prvem mestu 
– naslednji dan je bila namreč tekma in 
nič ni smelo biti umazano. Smeli smo iti 
v sobo za novinarje, kjer smo imeli pra-
vo malo tiskovno konferenco z Janošem 
in Žakom na odru za igralce. Da je bilo 
vzdušje res popolno, smo šli še v slačilni-
ce, nato pa smo se postavili v dve koloni 
in šli skozi prehod za igralce na stadion. 
Seveda na »sveto« travo nismo smeli sto-
piti, a večina izmed nas je dobila kurjo 
polt že ob pogledu na velikanski stadi-
on. Po stadionu smo šli še v muzej City 
of design, kjer smo lahko razmišljali, kaj 
vse nas čaka v prihodnosti – od jakne, ki 
nas bo masirala, do kolebnice, ki bo šte-
la naše skoke in preračunavala kalorije, 
ki smo jih ob preskakovanju izgubili. V 
petek smo si ogledali milijonsko mesto 
Lyon. Najprej smo občudovali tisočletne 
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Mednarodno srečanje koordinatorjev Erasmus+ 
projekta B.L.O.S.S.O.M.

zgodovinske ostanke cerkva, gledališča 
in ostalih zgradb, nato pa smo bili nav-
dušeni nad novim delom mesta. Seveda 
smo imeli tudi čas za nakupovanje. V so-
boto pa je bil dan, ko smo imeli čas z dru-
žino in si ga je vsaka družina skreirala po 
svoje. Čisto vsak od nas je imel drugačen 
dan, čisto poseben in čudovit.

V soboto zvečer smo se ob pol šestih 
zbrali na parkirišču pred šolo in se poslo-
vili od dopisovalcev, vedoč, da se bomo 
marca ponovno videli. In sledila je nočna 
pot domov. 

Tovrstne izmenjave niso enostav-
ne – zadaj se skriva mnogo dogovorov, 
sestankov, klicev, sporočil in veliko dela. 
Zato je prav, da izpostavimo, da takšne 
izmenjave niso samoumevne, in si vsi 
skupaj prizadevajmo, da bodo lahko tudi 
prihodnje generacije uživale v tovrstnih 
izkušnjah. Tudi zato se - v imenu vseh, ki 
sodelujemo v izmenjavi - učiteljice Petra, 
Marjetka in Mateja, ki smo spremljale 
učence z OŠ Brinje Grosuplje na tokratni 
izmenjavi, zahvaljujemo mnogim lju-
dem, ki omogočajo, da lahko izmenjava 
sploh poteka. V prvi vrsti je to Občina 
Grosuplje in njen župan dr. Peter Verlič, 

ki ve, kako pomembne so mednarodne 
povezave; hvala vam tako za finančno 
kot tudi moralno podporo; saj brez Vas 
in občine povezava ne bi potekala tako 
gladko. Hvala učiteljici Sabini Kavšek, ki 
je že šest let gonilna sila teh aktivnosti 
na šoli, hvala ravnateljici in pomočnica-
ma, ki nas podpirajo, ter vsem staršem, 
ki nam zaupate, da bomo vaše otroke 
varno vodili po Franciji in jih pripeljali 
domov žive in zdrave. Posebna zahvala 
pa velja vsem učencem, ki so nam bili v 

ponos povsod, kamor smo prišli – več-
krat so nas vodiči in učitelji presenečeno 
vprašali, kako je mogoče, da je skupina 
najstnikov tako lepo vzgojena in da se 
znajo kulturno obnašati. 

Tako, peta izmenjava je mimo, mi pa 
smo v mislih že pri marčevskem obisku 
francoskih prijateljev. Nasvidenje do ta-
krat.

Vtise zbrala in jih zapisala: 
Mateja Zupančič

Osnovna šola Brinje Grosuplje je od 
ponedeljka, 9. oktobra 2017, do petka, 
13. oktobra 2017, gostila mednarodno 
srečanje koordinatorjev Erasmus+ pro-
jekta BLOSSOM. Srečanja se je  udeleži-
lo 15 učiteljev iz petih držav, ki z njimi v 
mednarodnem projektu B.L.O.S.S.O.M. 
sodelujejo že tretje leto, torej iz Latvije, 
Grčije, Italije, Walesa in Norveške, z na-
menom da naredijo evalvacijo projekta 
in se dogovorijo glede sodelovanja v 
prihodnje.

V petek, 13. oktobra 2017, so učenci 
Podružnične osnovne šole Polica za go-
stujoče učitelje pripravili zaključno prire-
ditev.

»Mi smo učenci Podružnične osnovne 
šole Polica. Na šoli nas je skoraj 100. Šolo 
obiskujejo učenci sedmih različnih naro-
dnosti. Letos smo pri projektu z naslovom 
»Ko se razumemo, je življenje lepše« spo-
znavali materine jezike naših sošolcev. 
Srečanje z drugačnostjo nas ne ogroža, 
ampak bogati naše življenje in delo. Radi 
se družimo, ustvarjamo, pomagamo drug 

drugemu in se skupaj učimo,« so se uvo-
doma predstavili učenci šole in jim za-
upali, da so srečni, ker imajo čudovito 
novo šolo.

Za tem so gostujoče učitelje povabili, 
da so jim tudi oni zaupali lepe in zanimi-

ve stvari o sebi, šoli in o državi, iz katere 
prihajajo.

So pa ob tej priložnosti učitelje iz La-
tvije, Grčije, Italije, Walesa in Norveške 
nagovorili tudi vodja Medobčinske-
ga razvojnega centra občin Grosuplje, 
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Ivančna Gorica in Trebnje Jasmina Selan, 
vodja Podružnične osnovne šole Polica 
Marija Podvršič in ravnateljica Osnovne 
šole Brinje Grosuplje Natalija Kotar.

Vodja MRC-ja Jasmina Selan jim je v 
imenu župana dr. Petra Verliča izrekla 
prijetno dobrodošlico v naši občini in 

jih povabila, da si ob obisku naše ob-
čine ogledajo tudi katero izmed naših 
lepih turističnih znamenitosti: Župano-
vo jamo, Tabor nad Cerovim, Krajinski 
park Radensko polje ali pa Magdalensko 
goro. Povedala pa je še, da je eden izmed 
ciljev, ki jih Občina Grosuplje zasleduje v 

svoji strategiji, da smo globalna občina, 
zato nas še toliko bolj veseli, da se tudi 
učitelji v naših osnovnih šolah vključu-
jejo v evropske projekte. Veliko veselja 
in uspeha pri takšnih projektih je vsem 
zaželela tudi v prihodnje.

Vodja POŠ Polica Marija Podvršič je 
gostujočim učiteljem povedala, da so 
prvi učitelji iz drugih evropskih držav, ki 
so obiskali to podružnično šolo in jim za-
želela, da tako iz šole kot tudi iz Slovenije 
odnesejo domov v svoje domovine čim 
več lepih spominov in vtisov.

Ravnateljica Natalija Kotar pa se je 
vsem sodelujočim učiteljem v projektu 
zahvalila za vse delo, ideje, v takšen med-
narodni projekt je namreč potrebno vlo-
žiti res veliko ur svojega prostega časa. 
Ob tem je izpostavila pomembne stvari, 
ki naj jih pri svojem delu nikoli ne poza-
bijo. To so prijateljstvo, razumevanje in 
povezovanje z različnimi državami. »To 
ohranimo v svojem srcu,« je še dejala.

Jana Roštan, foto: Brane Petrovič

»Cvetelo« je na OŠ Brinje Grosuplje
V tednu od 10. do 13. oktobra smo 

na OŠ Brinje Grosuplje gostili 15 učite-
ljev iz petih držav, ki sodelujejo z nami 
že tretje leto v mednarodnem projektu 
B.L.O.S.S.O.M. (Erasmus+). Srečanje je 
bilo v prvi vrsti namenjeno načrtova-
nju in usklajevanju projektnega dela, 
vendar smo se potrudili, da smo goste 
presenetili z različnimi dejavnostmi, na 
katere smo se že od začetka leta skrbno 
pripravljali vsi, tako učenci kot učitelji in 
ostali delavci šole. Našim obiskovalcem 
smo želeli v najlepši luči predstaviti šolo, 
Grosuplje in Slovenijo. Mnogi med njimi 
so jo namreč obiskali prvič. Ponosni in 
veseli smo, da smo bili njihovi gostitelji. 

Učenci izbirnega predmeta šolsko no-
vinarstvo smo se o obisku pogovarjali z 
učiteljico Majdo Križman Žužek, ki je za-
služna, da pri tem projektu sploh sode-
lujemo.

Koliko dela ste imeli s pripravo in 
organizacijo obiska?

Priprava na obisk se je začela že pred 
začetkom šolskega leta. V mesecu avgu-
stu smo učitelji projektne skupine BLOS-
SOM naredili okviren program obiska, 
nato so sledile organizacijske priprave 

od rezervacije prenočišč, urejanja prevo-
zov do vsebinske priprave, ki je zajemala 
pripravo uvodne in zaključne prireditve 
ter predstavitev dela učiteljev in ostalih 
zunanjih sodelavcev šole. Posebne pri-
prave so bile namenjene tudi ureditvi 
šole. Veliko stvari so pripravili učenci v 
okviru dni dejavnosti (plakate, liste z na-

pisi, dekoracijo šole …) pod idejnim vod-
stvom naših učiteljic angleščine in likov-
ne umetnosti. Pri organizaciji in pripravi 
na obisk je tako sodelovalo veliko število 
učencev, učiteljev in ostalih delavcev  
šole, tako na Brinju kot na Polici.  

Na kakšen način so učitelji pripoto-
vali v Slovenijo?
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Večina učiteljev je prispela na letali-
šče Brnik v ponedeljek zvečer, kjer smo 
jih pričakali posamezni učitelji in jih od-
peljali v Grosuplje. Dve skupini učiteljev 
iz Italije pa sta prišli v Ljubljano z redno 
avtobusno linijo FlixBus v torek zgodaj 
zjutraj. Pot do Grosuplja so nadaljevali 
s taksijem. Potovanje do Slovenije je za 
večino trajalo več kot pol dneva, saj do 
letališča Ljubljana vodi malo direktnih 
letov. Potovali so s postanki v Ankari, Be-
ogradu in Köbenhavnu.

Kje so učitelji spali?
Učitelji so spali v Gostišču Goršič, kjer 

so za njih zelo lepo poskrbeli.

Kakšen je bil program obiska?
Na šoli smo organizirali mednaro-

dno srečanje koordinatorjev  projekta, 
katerega osnovni namen je predvsem 
pregled opravljenih dejavnosti in obli-
kovanje načrta za naprej. Zato smo imeli 
veliko sestankov, kjer smo usklajevali 
delo in se pogovarjali o možnosti prija-
ve na nov projekt. Našim obiskovalcem 
smo želeli predstaviti življenje v šoli in 
izven nje. Tako smo v torek za njih pri-
pravili voden ogled šole in gozdne učne 
poti, kjer so se kot vodičke zelo izkazale 
učenke  višjih razredov. Na sprejemni 
prireditvi smo učitelje in njihove države 
predstavili učencem od 5. – 7. razreda, ki 
so najbolj aktivni člani mednarodnih iz-
menjav. V sredo in četrtek zjutraj so ho-
spitirali pri pouku športa, naravoslovja, 
tehnike, glasbe, angleščine, matematike 
in v oddelkih OŠPP. V popoldanskem 
času pa smo jih odpeljali v CŠOD Burja in 
v športni center Pac Sports v Bohinju, kjer 
so jim naši zunanji sodelavci predstavili 
načine pouka zunaj šolskih sten. Zadnji 
dan so obiskali POŠ Polica, kjer smo ime-
li zaključno prireditev, na katero so prišli 
tudi predstavniki občine. Naši petošolci 
so se zelo izkazali z znanjem angleščine, 
saj so prireditev suvereno vodili tako v 
angleškem kot v slovenskem jeziku. 

Kako so učitelji predstavili svojo 
državo? Ali so prinesli kakšno zanimi-
vo darilo?

Tradicionalno se na mednarodnih 
srečanjih gosti in gostitelji medsebojno 
obdarijo. Tudi tokrat je bilo tako. Posa-
mezni učitelji so prinesli s sabo značilno 
hrano iz svoje države: pito iz Elbe, kekse 
in različne namaze iz Norveške, sladke 
prigrizke iz Latvije in Grčije. Dobili smo 
tudi zastave držav in zaščitne znake šol 
oz. občin, iz katerih so prišli naši obisko-

valci. Vsa spominska darila so razstavlje-
na v šolski vitrini, kjer si jih obiskovalci 
lahko ogledajo. Tudi mi smo s pomočjo 
občine pripravili darila za naše goste: 
mape, pisala in obeske s simbolom obči-
ne, obeske za ključe z znakom sove, ki so 
jih izdelali naši učenci ob 20 letnici šole 
ter čokolado Gorenjka. Posebno prese-
nečenje pa je bila optična iluzija v obliki 
portreta vsakega obiskovalca. 

Kako so se med sabo razumeli?
Posamezne šole med sabo sodeluje-

jo v mednarodnih izmenjavah že 20 let, 
tako da so se med učitelji spletle tesne 
prijateljske vezi. Učitelji, ki običajno so-
delujejo v mednarodnih projektih imajo 
osnovno znanje angleškega jezika, pred-
vsem pa so odprti,  radovedni in pripra-
vljeni na nove izzive, zato s(m)o se med 
sabo odlično razumeli. 

Kako so bili zadovoljni z obiskom?
Če povzamem njihove pozitivne od-

zive in zahvale ob slovesu, jih je navdu-

šila tako šola kot Slovenija. Pohvalili so 
številne dejavnosti, ki se odvijajo na naši 
šoli in zanimive oblike pouka. Velik vtis je 
nanje naredilo znanje angleščine naših 
učencev in njihova odprtost. Navdušeni 
so bili nad opremo šole in novo šolo na 
Polici. Obisk smo izkoristili tudi za ogled 
Ljubljane, Pirana, Bohinja in Bleda, ki so 
obarvani v tople jesenske barve naše go-
ste pustili brez besed. Od nas so se po-
slovili polni lepih vtisov in z obljubo, da 
se še kdaj vrnejo.

Kakšno je bilo vaše mnenje o celo-
tnem tednu?

Celoten teden je bil zelo intenziven. 
Uspeli smo se dogovoriti veliko stvari, da 
bo nadaljevanje projekta potekalo ne-
moteno, torej smo dosegli osnovni cilj 
srečanja.  Najbolj me je razveselilo sode-
lovanje in pozitiven odnos naših učite-
ljev in učencev. S skupnimi močmi smo 
za obiskovalce uspeli pripraviti zanimiv 
program, ki jih je navdušil. Sodelovanje 
v mednarodnih projektih prinese s sabo 
veliko dodatnega dela, vendar hkrati 
tudi veliko pozitivne energije, odličnih 
idej, medsebojnega povezovanja in no-
vih prijateljev. 

Ali bi še kaj dodali?
Rada bi se zahvalila vsem sodelav-

cem, učencem, predstavnikom občine in 
ostalih zunanjih institucij za pomoč pri 
izpeljavi obiska. 

Pripravili učenci ŠNO, mentorica: 
Sabina Jevšenak
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FANTJE PO POLJ’ GREDO – 20 let ZARJE iz Račne

ZATO SMO MI SEMKAJ PRIŠLI, da bi 
dobre volje skupaj b’li, se je oglasila pe-
sem na začetku 20. srečanja pevcev in 
godcev, v soboto, 14. oktobra, v Kultur-
nem domu v Račni.

Slovenija je kljub majhnosti zemlje-
pisno silno razgibana. Burna zgodovina 
je krojila usodo Slovencev. Zgodovinske 
okoliščine so oblikovale tudi slovensko 
ljudsko izročilo. Ljudsko pesem moramo 
spoštovati kot najdragocenejše, kar so 
nam predniki izročili v oskrbo in ohra-
nitev, saj je zaradi bogate vsebine naše 
pesemsko izročilo dragocen prispevek 
Slovencev k evropski kulturi. 

20 let se že srečujemo na odru Kultur-
nega društva Franceta Prešerna iz Račne 
pevci, godci, kritiki ter zvesti poslušalci in  
ljubitelji naše ljudske pesmi.

Še posebej z veseljem pa smo na na-
šem večeru pozdravili Dušico Kunaver, 
samostojno kulturno publicistko, prof. 
angleščine in ruščine, zbirateljico ljud-
skega izročila in etnološkega gradiva, 
avtorico in izdajateljico poljudnoznan-
stvenih in leposlovnih knjig ter peda-
goških priročnikov. Kot zbirateljica ljud-
skega izročila je izdala več kot 90 knjig. 
Med drugim je avtorica zbirke POD LIPO 
DOMAČO, v kateri je doslej izšlo več kot 
20 knjig. S strokovne plati je razčlenjeva-
la sklope posameznih pesmi, ki govorijo 
o človekovem življenju od zgodnjega 

otroštva do konca, torej do smrti. 
Po posameznih sklopih so pesmi 

predstavili:
• Otroci Osnovne šole Kopanj – otroške 

pesmi, 
• MLADA ZARJA – fantovske in dekliške 

pesmi, 
• KOLEDNIKI iz Bušeče vasi – vojaške 

pesmi, 
• BODEČE NEŽE  in GODCI AFS OZARA 

iz Kranja  - svatovske pesmi in  viže, 
• FANTJE Z VASI iz Škocjana – pesmi o 

delu in po delu,
• ZARJA – pesmi ob koncu življenja.

Človeku, ki živi z naravo ali blizu nje, je 
smrt enako domača kot rojstvo ali ženi-
tev, saj jo srečuje na vsakem koraku kot 
docela naraven pojav. Zato ni čudno, če 

je  ljudska pesem tudi ob smrti našla svo-
je mesto. 

Z obsmrtnima pesmima Ne daj, ne daj 
mi še umreti,  nebeški Oče, prosim te in 
Ena urca bo prišla, morebit še nocoj smo 
zaključili večer domači pevci. 

"Zavedajmo se dediščine preteklosti, 
da bomo imeli doto za prihodnost," je na 
koncu svojega govora poudaril župan 
dr. Peter Verlič.  Prisrčno se mu zahvalju-
jemo za obisk. 

Organizatorji se zahvaljujemo Občini 
Grosuplje, DON DON s Pekarno Grosu-
plje,  Krajevni skupnosti Račna in vsem 
ostalim, ki ste kakorkoli pomagali pri iz-
vedbi naše 20-letnice.

Za ZARJO
Jožica Poderžaj
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Slavnostni koncert Moškega pevskega zbora  
Šmarje - Sap ob 70-letnici delovanja

V soboto, 4. novembra 2017, je avlo 
Osnovne šole Šmarje – Sap napolnila 
glasba, zborovsko petje, ter številni obi-
skovalci, med njimi tudi: župan dr. Peter 
Verlič, direktor občinske uprave mag. 
Dušan Hočevar, predsednik Krajevne 
skupnosti Šmarje – Sap Janez Pintar, 

koordinatorka Območne izpostave Jav-
nega sklada RS za kulturne dejavnosti 
Ivančna Gorica Simona Zorko in predse-
dnica Zveze kulturnih društev Grosuplje 
Majda Fajdiga.

Moški pevski zbor Šmarje - Sap z zbo-
rovodkinjo Mojco Jevnikar Zajc je ob 

praznovanju visokega jubileja, ob 70-le-
tnici ustanovitve kulturnega društva in 
tudi ob 70-letnici neprekinjenega delo-
vanja moškega pevskega zbora, pripravil 
čudovit celovečerni koncert.

Pesmi, ki so se prepletale s poezijo 
slovenskih pesnic in pesnikov, so nas ta 
večer popeljale skozi zgodbo o življenju, 
skozi zgodbo o življenju fantiča, ki zraste 
v moža, v vsej polnosti užije življenje in 
v svoji starosti seje modrost. Moškemu 
pevskemu zboru Šmarje - Sap pa sta se 
na odru pridružila tudi Ženski pevski 
zbor Laniške predice z zborovodkinjo 
Anito Zidar in Tamburaški orkester Vrh-
polje z dirigentom Milanom Kontarčk-
om. Z obema gostujočima skupinama so 
v zadnjih 12 letih tudi največ sodelovali.

Večer, bogat, razgiban, poln čustev, 
se je bližal h koncu. Besede, ki jih je ta-
krat v imenu vseh nas Moškemu pevske-
mu zboru Šmarje - Sap izrekel župan dr. 
Peter Verlič, pa so bile: »Glasba in pesem 
govorita v univerzalnem jeziku človeštva. 
Ni važno, od kod prihajaš, kakšen jezik 
govoriš, pesem se dotakne srca, pesem se 
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dotakne duše. Hvala vam, da ste se nocoj 
dotaknili naših duš, naših src, tako kot 
vedno doslej. Iskreno vam čestitam ob va-
šem jubileju, radi vas imamo, razveseljujte 
nas še naprej.«

Podobnih misli je bila tudi predse-
dnica Zveze kulturnih društev Grosuplje 
Majda Fajdiga. »Pesem je preplavila ves ta 
prostor in se resnično dotaknila vseh naših 
src. Iskrena hvala vam za to, kar ste nam 
podarili nocoj,« je dejala.      

Za prelep večer se je vsem nasto-
pajočim zahvalila tudi koordinatorka 
Območne izpostave Javnega sklada RS 
za kulturne dejavnosti Ivančna Gorica 
Simona Zorko ter ob tej priložnosti Mo-
škemu pevskemu zboru Šmarje - Sap in 
zborovodkinji Mojci Jevnikar Zajc pode-
lila jubilejno priznanje ob 70-letnici de-
lovanja in Galusove značke za večletno 
sodelovanje v pevskem zboru.

Povedala je, da Moški pevski zbor 
Šmarje - Sap že mnogo let bogati lokalni 
prostor grosupeljske občine ter vseslo-
vensko področje zborovskega petja. V 
svojem repertoarju, ki ga predstavljajo 
na letnih koncertih, pevskih revijah ter 
s katerim nastopajo na različnih dogod-
kih, segajo vse od glasbene dediščine 
slovenskih ljudskih pesmi, do popular-
nih napevov ter interpretacij umetniške 
svetovne in evropske glasbene zbirke. 
Vseskozi je njihovo delovanje usmerje-
no k vedno boljši kvaliteti poustvarjanja 
vokalne glasbe. Skupaj z zborovodkinjo 
natančno, municiozno in s težnjo po 
profesionalnosti interpretirajo pesmi in 
jih podajajo poslušalstvu. V svoji zgodo-
vini so dosegli že številne uspehe, nagra-
de in priznanja.

»Ob vašem jubileju vam želim še veliko 
veselja, lepih skupnih trenutkov, poguma 

pri izbiri skladb ter predvsem, da vztrajate 
na dobro začrtani poti, nadaljujete z de-
lom ter si tako kot do sedaj tudi v naprej 
zastavljate visoke cilje. Zahvaljujem se 
vam za vse vaše dosedanje delovanje, za 
to, da ste v teh letih ohranili zbor, delovali 
srčno in predano, se družno veselili uspe-
hov ter prestopili vsako oviro, ki se je poja-
vila na poti. Želim vam še mnogo skupnih 
let in dobre volje ter predvsem še veliko 
tovrstnih jubilejev,« je še dejala Simona 
Zorko.

Ob visokem jubileju so izdali tudi spo-
minski zbornik: 1947–2017 - 70 let Kul-
turnega društva in Moškega pevskega 
zbora Šmarje – Sap, v katerem so popisa-
li delovanje gledališke, plesne, folklorne 
in pevske dejavnosti.

Jana Roštan
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Odprtje razstave Po ljubljanskih ulicah ob 60. obletnici 
Združenja šoferjev in avtomehanikov Grosuplje

V četrtek, 19. oktobra 2017, smo v Me-
stni knjižnici Grosuplje v počastitev pri-
hajajoče 60. obletnice Združenja šofer-
jev in avtomehanikov Grosuplje odprli 
razstavo Po ljubljanskih ulicah: Prometni 
vrvež ljubljanskih ulic 20. stoletja.

Zbrane je ob odprtju razstave poz-
dravila direktorica Mestne knjižnice Gro-
suplje Roža Kek in jim zaželela prijetno 
dobrodošlico v dnevni sobi občine Gro-
suplje, kot sama rada poimenuje knjižni-
co. Poseben pozdrav ob odprtju razstave 
pa je namenila gostom županu dr. Petru 
Verliču, predsedniku Združenja šofer-
jev in avtomehanikov Grosuplje Francu 
Mehletu in ostalim članom združenja ter 
kustosinji Andreji Zupanec Bajželj iz Mu-
zeja novejše zgodovine Slovenije.

Župan dr. Peter Verlič je povedal, da 
je odprtje razstave, ki ponazarja utrip ži-
vljenja na ulicah, lep uvod v praznovanje 
tako lepe obletnice društva. Sam o pro-
metu rad pravi, da je kot kri, ki teče po 
žilah, zato da lahko živimo, ustvarjamo, 
delamo, zato da se premikamo, da lahko 
ljudje dobimo v trgovine kruh, gospo-
darstvo svoje surovine in potem izdelke.

Poklic voznika, šoferja, avtomehanika 
pa je pomemben, delo je trdo, stresno, 
nevarno in prav je, da se tudi tega za-
vedamo. Članov Združenja šoferjev in 
avtomehanikov Grosuplje se sicer vsako 
leto spomnimo 1. septembra, ko ves te-
den pazijo naše otroke na prehodih čez 
cesto.

Župan je združenju ob 60. obletnici 

iskreno čestital, mu zaželel uspešno de-
lovanje še naprej, vsem obiskovalcem 
knjižnice pa je zaželel veliko užitka ob 
ogledu razstave.

Predsednik Zveze šoferjev in avtome-
hanikov Grosuplje Franc Mehle je ob tej 
priložnosti na kratko povedal o zgodo-
vini združenja. Ustanovljeno je bilo leta 
1958 in pokriva območje občin Grosu-
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plje in Dobrepolje. Leta 1987 je združe-
nje ustanovilo tudi avtošolo, ki uspešno 
deluje še danes. Kot zanimivost nam je 
še zaupal, da so že leta 1974 ob prvem 
in drugem šolskem dnevu samoinicia-
tivno varovali otroke na poti v šolo. Šele 

kasneje so se pojavila varovanja na poti 
v šolo in prehodih čez cesto, kot jih po-
znamo danes. Združenje danes šteje 154 
članov.    

Kustosinja Andreja Zupanec Bajželj 
iz Muzeja novejše zgodovine Sloveni-

je pa nam je na kratko povedala o sami 
razstavi. Ta je bila prvič razstavljena lani 
na Ljubljanskem gradu in predstavlja 
prometno problematiko in urbanizaci-
jo slovenske prestolnice v celotnem 20. 
stoletju. Ljubljana se je namreč v 20. sto-
letju spremenila iz mesta vozov in vpreg 
v urbano mestno prestolnico.

Več pa nam bodo povedale fotografi-
je same. K ogledu in obujanju spominov 
nas namreč vabi kar 30 fotografskih po-
dob priznanih slovenskih fotoreporter-
jev iz muzejskega arhiva.

Razstava Po ljubljanskih ulicah: Pro-
metni vrvež ljubljanskih ulic 20. stole-
tja bo v Mestni knjižnici Grosuplje na 
ogled do konca meseca novembra. 
Lepo povabljeni, da si jo ogledate.

Jana Roštan

Noč godbe
Balzam za ušesa in oči

V petek, 27. oktobra, je na Dobrovi 
potekal že tradicionalni koncert Godbe 
Dobrova-Polhov Gradec z naslovom Noč 
godbe. Tokrat je koncert postregel z ne-
kaj novimi priredbami znanih skladb ter 
zanimivim prepletom godbene in naro-
dno-zabavne glasbe.

Koncert so udarno odprli tolkalci s sa-
mostojnima točkama ter povedli godbe-
nike do Avsenikovih uspešnic. Že kmalu 
so se napolnili kar trije odri, saj so se v 
spletu narodno-zabavnih uspešnic god-
bi pridružili Ansambel Petra Finka, An-
sambel Bitenc in Ansambel Vrt. Tim Gaj-

ser se je obiskovalcem oglasil s treninga 
kar preko videa, godba pa je s Planico 
obudila slovenske zimske uspehe. Tjaša 
in Uroš sta poskrbela za bolj zabavne 
ritme, a so ju kmalu z odra pregnali novi 
trije ansambli - Ansambel Stil, Ansambel 
Galop in Trio Šubic. Učenci Glasbene 
šole Emil Adamič so s svojimi glasovi 
odlično zapolnili splet, za presenečenje 
pa je poskrbel Blaž Švab, pevec Modrija-
nov, ki je nepričakovano vskočil na oder 
in Ti, ti rožica zapel kar med otroki. Moja 
Slovenija! je odmevalo že v naslednji 
točki iz grl množice mladih glasbenikov. 
Za zaključek prireditve, ki jo je vodila Alja 
Vintar, popestrili pa plesalci Plesnega 

kluba Forma, Mladinske folklorne sku-
pine Mengeš, plesni par Nina in Žiga ter 
Horjulske mažorete, so godbeniki izje-
mno uprizorili še figurativno korakanje.

Večer se je zaključil na pogostitvi po 
koncu prireditve, kjer so nam čas polep-
šali še Mladi Stoparji. Ob tem velja če-
stitka in zahvala nastopajočim učencem 
enote Šmarje - Sap Glasbene šole Emil 
Adamič za odličen nastop in sodelova-
nje pri prireditvi! In še majhna skrivnost: 
program za Noč godbe 2018 se že pri-
pravlja …

Janez Dolinar
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Iz Zveze kulturnih društev Grosuplje…
ZGODILO SE JE

Uspeh Likovne skupine Paleta, 
KD Teater Grosuplje

Članice likovne skupine Paleta so se ok-
tobra udeležile območne razstave JKSD R 
Slovenije na temo VELIKA ČRTA. Izbrano 
temo je Javni sklad ponudil kot izziv, ki 
lahko ustvarjalcem razširi likovno in misel-
no obzorje in jih spodbudi k iskanju novih 
rešitev in spoznanj o možnostih ustvarjal-
nega izražanja. Strokovna selekcija bo  na 
območnih in od tu na regijskih ravneh/
razstavah po vsej Sloveniji izluščila najbolj 
kakovostna dela za državno razstavo, ki bo 
spomladi 2018. Namen državne razstave je 
prikazati kakovostne rezultate ljubiteljske 
likovne ustvarjalnosti v slovenskem pro-
storu.

V torek, 14. novembra, bo  otvoritev 
regijske selekcionirane razstave odraslih li-
kovnih ustvarjalcev Osrednje Slovenije, na 
katero so se uvrstile kar tri članice Likovne 
skupine PALETA: Valentina Ljublotina, An-
tonija Štrlekar in Zvezdana Godec.  Ob tej 
priložnosti jim čestitamo in jim želimo, da 
se uvrstijo tudi na državno razstavo!

Regijsko razstavo si lahko ogledate od 
14. do 29. novembra 2017 v Jožefovi ga-
leriji Logatec.

LS Paleta pa vas vabi tudi na otvoritev 
razstave na temo Portreti, ki bo v petek, 1. 
decembra, ob 19. uri v Kulturnem domu 
Grosuplje.

Koncert Ženskega pevskega  
zbora Nasmeh

Pevke ženskega pevskega zbora Na-
smeh smo v petek, 27. 10.,  v dvorani Me-
stne knjižnice Grosuplje pod vodstvom 
zborovodkinje Karoline Repar izvedle po-
novitev koncerta. Prijateljem in ljubiteljem 
zborovskega petja smo polepšale večer 
z naborom ljudskih pesmi in priredb ob 
klavirski spremljavi Blaža Podobnika.  Kon-
cert so z lepimi glasovi in izborom pesmi 
popestrili pevci gostujočega Mešanega 
pevskega zbora Pavlova hiša iz Avstrije. Za 

prijetno vzdušje je poskrbela tudi Tatjana 
Lukavečki, ki je hudomušno povezovala 
program. Po koncertu je sledilo prisrčno 
druženje pevcev z obiskovalci. Hvala vsem, 
ki obiskujete naše koncerte in uživate z 
nami ob zapeti besedi.

Članice pevskega zbora 

NAPOVEDUJEMO

Gledališče pod mostom,  
PGD Velika Loka

Dario Fo: NITI TAT NE MORE  
POŠTENO KRASTI, komedija
Petek, 24. november 2017, 
ob 19. uri  -  Gasilski dom POLICA
Sobota, 25. november 2017, 
ob 19. uri - Kulturni dom GROSUPLJE

Komedija je postavljena v današnji čas 
v mestno okolje. V prazno stanovanje se 
prikrade tat, da bi si nabral plen. Pri svo-
jem podvigu nima miru, saj ga najprej 
po telefonu vznemirja in nadzira njegova 
žena, nato pa se še vrne lastnik stanovanja 
v družbi prijateljice, zato stoječa ura posta-
ne pripravno zatočišče - skrivališče. V sta-
novanje prihajajo novi ljudje, a tat dobiva 

udarce kladivca ure po glavi in zato izstopi 
iz ure ter se znajde v nemilosti lastnikov. 

Ko se laži, prevare in kraje znajdejo na 
enem mestu, je to kakor en velik NESPO-
RAZUM.

Vabljeni!
Stane Zabukovec – 

Gledališče pod mostom

DOGODKA V OKVIRU PROJEKTA TA 
VESELI DAN KULTURE

Otvoritev razstave  
Likovne skupine Paleta 
Petek, 1. december 2017, ob 19.00, Kultur-
ni dom Grosuplje

Likovna skupina Paleta že tradicionalno 
pripravlja razstavo v okviru projekta Ta ve-
seli dan kulture, letošnja tema razstave so 
portreti. Z novim mentorjem, slikarjem Bo-
štjanom Plesničarjem, so začeli z delom v 
oktobru. Pridružilo se jim je kar nekaj mla-
dih novih članov, ki so v skupino prinesli 
svežo energijo.  Člani so ustvarjali portrete 
po lastni izbiri, vse od Georgea Clooneya 
do sorodnikov in najmlajših vnučkov. Va-
bimo vas na otvoritev, ki bo v petek, 1. de-
cembra, ob 19. uri, v avli Kulturnega doma 
Grosuplje.

Komedija Andreja Rozman – Roze  LJU-
BLJANSKI VODNIK NAŠEL  
VODNIKA
Petek, 1. december 2017, ob 19.30, Kultur-
ni dom Grosuplje

Po otvoritvi razstave pa vas vabimo na 
ogled predstave Ljubljanski vodnik našel 
Vodnika, našega priznanega komediogra-
fa, scenarista in igralca Andreja Rozmana 
Roze.

Vstop je prost. Vabljeni!
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V A B L J E N I  N A

LETNI KONCERT
Ž E N S K E G A  P E V S K E G A  Z B O R A  B I S E R

Članice ženskega pevskega zbora 
Biser vabimo vse ljubitelje petja na 

letni koncert, ki bo v
soboto, 9. 12. 2017 ob 19.30 uri v 
Družbenem domu v Grosupljem.

Pod vodstvom novega zborovodje 
argentinskih korenin Fernanda 

Mejíasa vam bomo zapele pester 
repertoar pesmi, ki vas ne bodo 

pustile hladnih, morda pa vas ob 
kakšni tudi zasrbijo prsti ali pete.

Za prijetno popestritev bodo 
poskrbeli naši gostje.

Pridite in se nam pridružite,
luštno bo!

ODLIČNO VZDUŠJE NA INTENZIVNIH PEVSKIH VAJAH, KJER SMO SE BISERKE Z
ZBOROVODJO FERNANDOM MEJÍSOM LETOS PRIPRAVLJALE NA LETNI KONCERT.

Občina
Grosuplje

GROSUPLJE
ŠPORTNA DVORANA OSNOVNE ŠOLE BRINJE

Četrtek,  28. 12. ob 19h
Prodaja vstopnic: 

040 33 33 96, Sistem Eventim Si, Po vstopnice na Petrol
www.spasteater.com

DN17-0319 Spasteater_SAGA_Odmevi.indd   1 13/11/2017   11:04

vas vabi na  
PREDAVANJE O 
RODOSLOVJU

Rodovnik je ponos vsake družine.
Nekateri se lahko pohvalijo, da imajo 

uokvirjen rodovnik na častnem mestu v 
dnevni sobi. A večina Slovencev svojega 

rodovnika nima.

Profesor zgodovine Tino Mamić je eden 
najboljših poznavalcev rodoslovja v 

državi. Je ustanovitelj prve rodoslovne 
agencije. V besedi in sliki bo predstavil, 
kje najdemo podatke o svojih prednikih 
in kako se lotimo dela, da naša družinska 

zgodovina ne bo šla v pozabo.
Predavanje bo v sredo 22. novembra 

2017 ob 19.00 uri v Knjižnici Grosuplje.
Vstop je prost, prostovoljni prispevki 

bodo namenjeni dobrodelni dejavnosti.
Vljudno vabljeni
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Po sledeh živali in znanja

Prenovljena ekipa Študentskega kluba GROŠ

17. oktobra 2017 je društvo Preplet 
sodelovalo na seminarju Po sledeh ži-
vali in znanja, ki ga je organizirala sku-
pina Gozd eksperimentov, ki deluje na 
Gozdarskem inštitutu Slovenije. Glavna 
gosta seminarja sta bila avstrijska goz-
dna pedagoga Thomas Baschny in Wol-
fgang Schweighofer. V uvodnem delu 
smo poslušali njuno predavanje o stanju 
gozdne pedagogike v Avstriji in prime-
rih dobre prakse, sledilo je predavanje 
o lovstvu in živalih ter o pomembnosti 
učenja na prostem. Glavni del dogod-
ka je potekal zunaj, na dendrološkem 
vrtu Gozdarskega inštituta. Izvedli smo 
vrsto zabavnih aktivnosti, povezanih z 
lovstvom in gozdnimi živalmi; pantomi-
ma, land art (ustvarjanje slik z naravnimi 
materiali),  oponašanje živalskih zvokov, 
izobraževanje o sledeh živali, gozdni 
spomin in druge. Vreme je bilo na naši 

strani, vzdušje sproščeno, kar je samo še 
pripomoglo k našemu izobraževanju in 
nabiranju novih idej, katere bomo ne-
dvomno uporabili na gozdnih razisko-

valnicah, ki se vsak ponedeljek odvijajo 
na Koščakovem hribu. 

Kristina Sever in Lara Kastelic

V času predsedniških volitev v Slove-
niji je bilo izvoljeno novo vodstvo tudi 
v ŠK GROŠ. V torek, 24. 10. 2017, sta v 
prostorih ŠK GROŠ potekala redni obč-
ni zbor ter redne volitve v organe Štu-
dentskega kluba GROŠ. Volili smo člane 
dijaške sekcije, nadzorne in disciplinske 
komisije, svetnika Zveze ŠKIS in sveta 
ŠOLS, člane upravnega odbora in pred-
sednika upravnega odbora ŠK GROŠ. Na 
mesto predsednika je bil izvoljen edini 
kandidat Lovro Trilar, na mesto svetnika 
pa Toni Krampelj. Na mesta upravnega 
odbora ŠK GROŠ so bili izvoljeni Ana 
Marija Ahlin, Erik Rojec, Jaka Trilar, Samo 
Okorn, Matija Mohar in Jaka Novak. Upa-
mo, da bo nova ekipa ŠK GROŠ uspešno 
delovala! 

Verjamemo, da bo nova ekipa še na-
prej skrbela za dinamično študentsko in 
dijaško preživljanje prostega časa. Okto-
brske sončne sobote smo že izkoristili, 
saj smo se 14. oktobra odpravili na kar-
ting z GROŠ-em, štirinajst dni kasneje pa 
na paintball. Tretjo oktobrsko soboto pa 
smo v klubu na zabavi pozdravili bruce.

Dogajalo pa se bo še naprej. GROŠ-
-evci se v soboto, 11. novembra 2017, 
odpravljamo na Martinovanje po Gori-
ških Brdih, 25. 11. nas bosta v prostorih 

kluba GROŠ zabavala Nipke in Trkaj, 9. 
decembra gremo na predbožični izlet 
v Salzburg, novo leto (30. 12. 2017-2. 1. 
2018) pa bomo preživeli v Budimpešti.

Več informacij v zvezi z dogodki in 
ugodnostmi boste pravočasni našli na 
naši spletni strani (www.klub-gros.com), 
spremljajte nas na facebooku (www.
facebook.com/sk.gros). Pričakujemo pa 

vas tudi na uradnih urah v prostorih ŠK 
GROŠ, in sicer vsak torek in četrtek med 
10.00 in 12.00 ter v ponedeljek, sredo in 
petek med 18.00 in 20.00.

Z GROŠ-em ni nikoli dolgčas!

Urša Košak, ŠK GROŠ
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Manj svečk za manj grobov

Prikaz nujnih ukrepov prve pomoči na OŠ Brinje Grosuplje

Prevzem defibrilatorja in preventivni dan gasilcev 
PGD Šmarje – Sap

Manj svečk za manj grobov je vse-
slovenska dobrodelna akcija. Za prvi 
november na pokopališčih prižgemo 
v spomin na naše najdražje ogromno 
sveč, vendar njih, ki so nas že zapustili, 
nosimo tudi v svojih srcih in mislih. Akci-
ja pa vabi ljudi, da bi v tem času naredili 
še nekaj dobrega za žive, ki potrebujejo 
pomoč. Aktivisti spodbujajo obiskovalce 
grobov, da bi ob spominu na mrtve pri-
žgali kakšno svečo manj, namesto tega 
pa bi denar namenili v dobrodelne na-
mene.

Že devet let prostovoljci, organizacije 
in podjetja iz različnih slovenskih občin 
zbirajo sredstva za ljudi v stiski.  V leto-

šnjem letu je več kot 400 prostovoljcev v 
štirinajstih različnih občinah zbralo pre-
ko 39.000 evrov. 

Študentski klub GROŠ je letos že četr-
to leto zapored sodeloval pri akciji Manj 
svečk za manj grobov. Sredstva smo zbi-
rali 31. 10 in 1. 11. 2017 na pokopališčih 
Resje v Grosupljem in Šmarje – Sap. Na 
stojnicah je bilo zbranih 1263 evrov. Ce-
loten znesek bo podarjen tričlanski, mla-
di družini, ki se je znašla v stiski ob pono-
vitvi raka pri brezposelni mami. Oče sam 
zgolj z minimalno plačo preživlja bolno 
ženo in dve leti starega otroka, zato dru-
žina nujno potrebuje pomoč. 

Vsem prostovoljcem in tistim, ki ste 
darovali, se iskreno zahvaljujemo.

Lovro Trilar in Urša Košak, ŠK GROŠ

Akciji NVO gre v šolo na OŠ Brinje Grosuplje v soboto, 7. 
10. 2017, smo se člani RKS – OZ Grosuplje pridružili s pri-
kazom nujnih ukrepov prve pomoči. V 45 minutah so člani 
ekip vsaki od 15 skupin iz 2. in 3. triade na matični šoli Brinje 
in vsem učencem Podružnične OŠ Polica prikazali temeljne 
postopke oživljanja (masažo srca, umetno dihanje in upo-
rabo defibrilatorja), položaj za nezavestnega in ustavljanje 
hude krvavitve. Učenci so vse ukrepe tudi praktično vadili, 
znanje pa lahko poglabljajo in nadgrajujejo v krožku prve 
pomoči, ki je letos začel delovati na OŠ Brinje. 

Sekretarka RKS – OZ Grosuplje 
Anica Smrekar

V petek, 20. oktobra 2017, so gasilci 
PGD Šmarje – Sap organizirali preven-
tivni dan. Zbrali smo se pred Družbenim 
domom Šmarje – Sap, kjer je v posebni 
omarici nameščen tudi avtomatski ek-
sterni defibrilator. Pri srčnem zastoju je 
ključna takojšna pomoč, zato je izredno 
pomembno, da v primeru, ko moramo 
pomagati posamezniku s srčnim zasto-
jem, vemo, kje je najbližji defibrilator, s 
katerim osebi lahko rešimo življenje. Če 
defibrilator ob temeljnih postopkih oži-
vljanja uporabimo v 3 do 5 minutah po 
srčnem zastoju, lahko povečamo delež 

preživetja za celo več kot 50 %. Ravno s 
tem namenom je defibrilator v Šmarju 
– Sapu nameščen na vidno mesto, kjer 
je krajanom ob neljubem dogodku tudi 
dostopen, prozorno okno omarice pa 
omogoča, da je avtomatski eksterni de-
fibrilator res viden.

Sledil je prevzem defibrilatorja. Pred-
sednik Krajevne skupnosti Šmarje – Sap 
Janez Pintar je v imenu župana dr. Petra 
Verliča pozdravil in nagovoril navzoče: 
»Moramo se veseliti tudi te majhne prido-
bitve, saj ta majhna pridobitev je vir življe-
nja! Še posebej bi se ob tej priložnosti rad 
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Starejši gasilci PGD Ponova vas postali državni prvaki

zahvalil Mitji Lovriču, direktorju podjetja 
Defib, d.o.o., ki nam je po primerni ceni de-
fibrilator skupaj z ogrevano omarico tudi 
dostavil.«

Mitja Lovrič je v govoru poudaril, da 
defibrilator pomaga rešiti življenje v pri-
meru zastoja srca. Vsak, ki ga potrebuje, 
ga vzame, prižge in posluša glasovna na-
vodila. Ko pride do zastoja srca, se nika-
kor ne smemo obotavljati, tukaj štejejo 
že sekunde, kaj šele minute. Izpostavil je, 
da je ozaveščanje ljudi glede postopkov 
oživljanja zelo pomembno, obenem pa 
je pohvalil gasilce PGD Šmarja – Sapa, saj 
so na tem področju zelo aktivni. Predse-
dnik PGD Šmarje – Sap Nejc Strežek je 
nato odprl omarico, v kateri je nameščen 
defibrilator, in pokazal kakšen zvok se 
sproži, ko se omarica odpre. Namen tega 
zvoka je, da obvesti še ostale ljudi, da se 
je nekaj zgodilo.

Po prevzemu smo se preselili pred 
Osnovno šolo Šmarje – Sap, kjer je po-

veljnik Gasilske zveze Grosuplje Janez 
Pezdirc vsem navzočim osnovne po-
stopke oživljanja ter pravilno uporabo 
defibrilatorja, ko oseba doživi srčni za-
stoj, tudi pokazal. 

Gasilci PGD Šmarje – Sap so pokazali 
še, kako izgleda, ko se v kuhinji vname 

ponev z vročim oljem, in nakazali, da se 
tega z vodo nikakor ne sme gasiti, saj to 
samo še poslabša situacijo. Otroci so se 
nato preizkusili še v gašenju ognja z ga-
silnikom na prah.

Klavdija Mehle

Ekipa starejših gasilcev PGD Ponova 
vas v enaki sestavi deluje že 9 let. Ekipo 
sestavljajo Ivan Hribar, Vinko Škrjanec, 
Matija Krkovič, Anton Ogrinc, Srečo Ster-
le, Martin Viršek, Vinko Tacer, Jernej Oko-
ren in Jože Mehle.

Že vsa leta uspešno zastopajo Gasil-
sko društvo Ponova vas, Gasilsko zvezo 
Grosuplje, kakor tudi Občino Grosuplje 
po vsej Sloveniji. Lepo sodelovanje z eki-
po jim omogoča, da se lahko številčno 
udeležujejo tekmovanj in dosegajo tako 
dobre rezultate.

V petek, 13. septembra 2017, so se 
starejši gasilci veterani zbrali v gostišču 
Krpan v Grosupljem, kjer so proslavili 
svoje uspehe na gasilskih tekmovanjih.
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V govoru jim je predsednik Gasilske 
zveze Grosuplje Andrej Bahovec zaželel 
še mnogo let iskrenega prijateljstva in 
zdravja ter da bi svojo zmagovalno pot 
še dolgo nadaljevali. Povedal je, da so 
Gasilski zvezi Grosuplje v velik ponos, saj 
širijo dober glas o občini Grosuplje po 
vsej domovini. Predsednik PGD Ponova 
vas Jože Kocjan se je Gasilski zvezi Gro-
suplje zahvalil za podporo in finančno 
pomoč. Gasilci so bili čestitk deležni tudi 
od predsednika PGD Grosuplje Iztoka 
Vrhovca in od poveljnika Gasilske zveze 
Grosuplje Janeza Pezdirca.

Tudi župan občine Grosuplje dr. Peter 
Verlič in direktor občinske uprave mag. 
Dušan Hočevar sta starejšim gasilcem iz 
Ponove vasi iskreno čestitala ob ponov-
no osvojenem pokalu Gasilske zveze Slo-
venije in jim v imenu Občine Grosuplje 
namenila nekaj finančnih sredstev za 
nakup novih gasilskih oblek.

Dosežki v letu 2017:
Udeležili so se 34 tekmovanj. Od tega 

so osvojili 25 prvih mest, 4 druga, 2 tretji, 
1 četrto, 1 peto in 1 osemnajsto mesto. 
Na vseh tekmovanjih so osvojili 54 poka-

lov skupaj s prehodnimi.
Med 34 tekmami je bilo 7 zelo po-

membnih, saj so štele za pokal Gasilske 
zveze Slovenije in prav na ta dosežek so 
zelo ponosni, saj so že drugo leto zapo-
red zmagovalci.

Vsega tega pa ne bi dosegli, če ne bi 
vložili toliko svojega časa in truda, saj 
imajo vaje 2-krat tedensko in skozi celo-
tno poletje ob sobotah tudi tekmovanja.

Klavdija Mehle

Velika gasilska vaja »Boštanj 2017« pod gradom 
Boštanj na Velikem Mlačevem

V soboto, 21. oktobra 2017, v mesecu 
požarne varnosti, je pod gradom Boštanj 
na Velikem Mlačevem potekala velika 
gasilska vaja vseh 18 društev Gasilske 
zveze Grosuplje.

Vaja »BOŠTANJ 2017« je bila sesta-
vljena iz treh sektorjev, kjer so se zgodili 
različni scenariji nesreče. Pri prvem je šlo 
za požar v gospodarskem objektu, vaja 
pa je tako vključevala gašenje namišlje-
nega gorečega objekta, varovanje sose-
dnjih objektov, preiskovanje notranjih 
prostorov ter oskrbo ponesrečencev. 
Pri drugem sektorju je šlo za delovno 
nesrečo pri IMV Kastelec. Ta vaja je vklju-
čevala posredovanje ob delovni nesreči 
z orodjem za tehnično reševanje, kjer 
so izpod avtomobila reševali delavca, 
izvajanje ukrepov v primeru nesreče z 
nevarno snovjo ter posredovanje prvih 
posredovalcev. Pri tretjem sektorju je šlo 
za gozdni požar. Potrebno je bilo posre-
dovanje ob gozdnem požaru, ki je zaradi 

močnega vetra in strmega terena ušel 
izpod nadzora, zato se je vaji pridružil 
tudi helikopter Slovenske vojske. Štabna 
soba, kjer so koordinirali celotno vajo, je 
bila v prostorih gasilskega doma na Veli-

kem Mlačevem.
Vajo si je skupaj s predsednikom Ga-

silske zveze Grosuplje Andrejem Bahov-
cem, podpredsednikom Gasilske zveze 
Grosuplje in predsednikom Prostovolj-
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nega gasilskega društva Grosuplje Izto-
kom Vrhovcem in poveljnikom Gasilske 
zveze Grosuplje Janezom Pezdircem 
ogledal tudi župan dr. Peter Verlič. Na 
prizorišče vaje pa so se pripeljali kar s he-
likopterjem Slovenske vojske.

Poveljnik Janez Pezdirc je po uspešno 
končani vaji vsem gasilcem čestital, ob 
tej priložnosti pa se zahvalil tudi pripra-
vljavcem vaje, novim gasilskim častni-
kom Gasilske zveze Grosuplje. Skupino 
je vodil Gašper Remic, sodelovali so še 
Jure Boben, Miha Janežič, Uroš Mehle, 
Simon Sever in Nejc Bobek. »Res odlič-
no načrtovana in odlično izvedena vaja,« 

je dejal in še povedal, da bodo sicer 
natančnejšo analizo vaje s poveljniki in 
vodstvom zveze naredili naknadno, pri 
tem pa izpostavili, kje bi bile možne iz-
boljšave.

Vodja vaje Gašper Remic je ob tem 
dodal, da so se za lokacijo na Velikem 
Mlačevem odločili, ker je dokaj realna, 
tudi požar na tej lokaciji je že bil. Pose-
ben izziv za vključitev v vajo pa je pred-
stavljal prav helikopter Slovenske vojske.

»Moram reči, da mi je v velik ponos, da 
vodim tako močno operativno enoto v 
naši gasilski zvezi,« pa je dejal predsednik 
Andrej Bahovec in še povedal, da je s pri-

kazom vaje, ki so jo pripravili novopeče-
ni častniki, izredno zadovoljen. Občina je 
tako pod njihovim nadzorom popolno-
ma varna.

»Tudi jaz se pridružujem čestitkam in 
zahvalam,« je gasilcem dejal župan dr. 
Peter Verlič in se jim zahvalil tudi za čas, 
ki so si ga vzeli v soboto popoldne, če-
prav bi bilo mogoče lepše doma. »Am-
pak tukaj ste preverili svojo usposobljenost 
in veste, kaj vam povem, še z zraka smo 
videli, da ste najboljši,« je še dejal župan.  

Jana Roštan
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Slovesnost ob 60-letnici Prostovoljnega gasilskega  
društva Čušperk

V soboto, 4. novembra 2017, so v 
Čušperku proslavili 60-letnico Prosto-
voljnega gasilskega društva Čušperk. 
Slovesnosti so prisostvovali župan ob-
čine Grosuplje dr. Peter Verlič, direktor 
občinske uprave mag. Dušan Hočevar, 
predsednik regije Ljubljana 2 Uroš Gač-
nik, predsednik Gasilske zveze Grosuplje 
Andrej Bahovec, častni kanonik Janez 
Kebe, pa seveda predsednik domačega 
gasilskega društva Jože Sever, številni 
gasilke in gasilci, tamkajšnji krajanke in 
krajani.

Prisluhnili smo 60-letni zgodovini 
društva, vse od leta 1957 dalje, ko je bil 
20. junija v takratni gostilni v Čušperku 
ustanovljen pripravljalni odbor za usta-
novitev gasilskega društva. Ta je pripra-
vil vse potrebno za ustanovitev in regi-
stracijo društva 21. avgusta. Od takrat se 
je v društvu zamenjalo ne malo gasilskih 
generacij, krajani pa so v društvu našli 
oporo ter solidarno in nesebično podpo-
ro ob najrazličnejših nesrečah.

Predsednik PGD Čušperk Jože Sever 
je ob slišanem še povedal, da so z dobro 
pripravljenim programom in pravilnim 
pristopom mentorjev v zadnjih letih pri-
dobili tudi visoko raven znanja na različ-
nih področjih. Nenehna izpopolnjeva-
nja in pridobivanja znanj v društvu so 
osnovni garant uspešnega posredovanja 
v praksi. Živimo namreč v času številnih 
naravnih nesreč, ko nam sodobno življe-
nje in tehnološki razvoj poleg udobnosti 
prinaša tudi številne nevarnosti.

Ob tej priložnosti se je v svojem ime-

nu in v imenu društva lepo zahvalil Ga-
silski zvezi Grosuplje, Občini Grosuplje, 
Krajevni skupnosti Račna, prijateljem ga-
silcem ter tudi vsem domačim članom in 
članicam društva, saj vedno prisluhnejo 
in priskočijo na pomoč, ko je to potreb-
no.

Ob 60. obletnici Prostovoljnega ga-
silskega društva Čušperk je gasilkam in 
gasilcem, krajankam in krajanom čestital 
tudi župan dr. Peter Verlič. Takšen jubilej 
vedno predstavlja neko prelomnico, ko 
radi pogledamo na prehojeno pot nazaj 
ter se ozremo tudi v prihodnost.

Njihovi ustanovitelji bi bili danes ver-
jetno zelo ponosni nanje, na to, da se 
je društvo ohranilo, predvsem pa, da je 
ostal namen društva takšen, kot je bil od 

samega začetka, varstvo pred naravnimi 
nesrečami, pred ognjem. Varovanje imo-
vine in življenja. Društvo je 60 let rastlo 
in se ohranilo tudi zaradi ene izredno 
pomembne vrednote, ki so jo gasilci 
spet vpeljali v svoj pojmovnik, tovari-
štvo. Prejšnji sistem je sicer v nas ob tej 
besedi pustil nekaj grenkega priokusa, 
ampak prav iskreno tovarištvo, prijatelj-
stvo je pomembno, ko je treba hiteti na 
pomoč, ko je treba hiteti reševati. Takrat 
so ekipa.

Gasilstvo pa ima pred seboj velike 
izzive. Sam meni, da bo varnost vedno 
večjega pomena in na Občini pri tem 
močno računamo na gasilce in gasilke, 
na gasilsko zvezo. Žal se vlada nekoliko 
mačehovsko obnaša do tega vprašanja, 
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Društvo Novi Paradoks organiziralo prireditev ob 
dnevu duševnega zdravja

ampak sam meni, da bi bilo potrebno 
poskrbeti, da bi gasilci imeli dobro opre-
mo, urejene prostore, pogoje za delova-
nje. Da bo varnost naših ljudi zagotovlje-
na.

Župan je gasilkam in gasilcem PGD 
Čušperk še enkrat iskreno čestital, čestit-
kam pa sta se pridružila tudi predsednik 

Gasilske zveze Grosuplje Andrej Baho-
vec in predsednik regije Ljubljana 2 Uroš 
Gačnik.

Kopanjski župnik in častni kanonik 
Janez Kebe je ob tej priložnosti preno-
vljeni gasilski dom tudi blagoslovil, sku-
pina Mlada zarja pa je večer obarvala s 
petjem in glasbo.

Ob koncu pa naj omenimo še eno 
lepo misel, ki smo je bili deležni ta večer: 
»Vsak, ki želi pomagati sočloveku v stiski, 
prav gotovo s tem pomaga tudi sebi, saj 
postane boljši človek, več boljših ljudi pa 
pomeni boljšo družbo«.

Jana Roštan

Sanje so edino, kar nam ostane, ko se 
znajdemo v stiski. Bolezen je zbrala pozi-
tivne ljudi, kot je prijetna skupina z Male-
ga Vrha pri Šmarju.

V četrtek, 26. oktobra 2017, je v dvo-
rani Družbenega doma Šmarje – Sap 
potekala lepa prireditev ob dnevu du-
ševnega zdravja, ki ga sicer obeležujemo 
10. oktobra. Prireditev je organizirala 
stanovanjska skupina Društva Novi pa-
radoks iz Malega Vrha pri Šmarju – Sapu 
v sodelovanju s Krajevno skupnostjo 
Šmarje – Sap.

Prireditve so se udeležili predse-
dnik Krajevne skupnosti Šmarje – Sap 



50 GROSUPELJSKI ODMEVI   |  November 2017 Društva

Janez Pintar, predsednik Društva Novi 
paradoks Srečko Brumen, predsednik 
Rdečega križa Slovenije – Območnega 
združenja Grosuplje Franc Horvat, pred-
sednica krajevne organizacije Rdečega 
križa Šmarje – Sap Sonja Boh, njihovi pri-
jatelji, prostovoljci ter krajanke in krajani.

Zbrane na prireditvi je nagovo-
ril predsednik Društva Novi paradoks 
Srečko Brumen, ki je izpostavil, kako 
zelo pomembno je ohranjanje dušev-
nega zdravja vseh nas ter pomembnost 
sprejetja tudi malo drugačnih, katere je 
prizadela bolezen ali težka življenjska 
izkušnja. Med drugim se je zahvalil tudi 
županu Občine Grosuplje dr. Petru Verli-
ču za sofinanciranje prireditve in dobre-
ga odnosa do njihovega društva. Pred-
sednik Krajevne skupnosti Šmarje – Sap 
Janez Pintar je v imenu župana dr. Petra 
Verliča nagovoril navzoče. »Še posebej 
smo ponosni, da se v Občini Grosuplje, v 
Krajevni skupnosti Šmarje - Sap in na Ma-
lem Vrhu počutite sprejete,« je poudaril 
in jim zaželel lepo izpeljano predstavo. 
Tudi predsednik Rdečega križa Slove-
nije – Območnega združenja Grosuplje 
Franc Horvat je stanovalcem Društva 

Novi paradoks na Malem Vrhu namenil 
lepe besede in pohvale ter zaželel vse 
dobro v prihodnje.

Stanovalci Društva Novi paradoks so 
pripravili kratko igro, s katero so predsta-
vili utrinek iz svojega življenja na Malem 
Vrhu. S tem skečem so želeli pokazati, 
da ne glede na težave, s katerimi jih je 
življenje postavilo na preizkušnjo, niso 
obupali, in so sposobni učenja, napredo-
vanja in pozitivnega razmišljanja.

Da pa je bilo v Družbenem domu 
Šmarje – Sap še bolj veselo, so se s svo-
jimi nastopi članom Društva Novi pa-
radoks na odru pridružili tudi Pevci in 
godci ljudskih pesmi Studenček, Ženski 
pevski zbor Društva upokojencev Šmar-
je – Sap s harmonikarjem Tonetom, po-
tekala pa je tudi predstavitev projekta 
Javne agencije za knjigo RS »Vključujemo 
in aktiviramo«.

Klavdija Mehle

Člani skupine Povezovalnica na izletu z ladjico po Ljubljanici

Pogovor o programu Starejši za starejše z evropskim 
poslancem dr. Igorjem Šoltesom

Skupina Povezovalnica se redno 
srečuje vsak torek ob 9.15 v galeri-
ji knjižnice Grosuplje. Poleg vaj za 
preprečevanje padcev v starosti nas 
povezujejo prijetni in iskreni pogo-
vori, druženje, ustvarjanje in tudi 
kakšen prijeten izlet, kot je bil dolgo 
načrtovani izlet z ladjico po Ljublja-
nici. V prekrasnem sončnem popol-
dnevu sredi oktobra so se naši člani 
iz Grosupljega počutili kot turisti, ki 

prihajajo z vseh koncev sveta in ob-
čudujejo naše glavno mesto z druge 
perspektive.

Vabimo vse, ki si želite narediti ne-
kaj za svojo dušo in telo, da se nam 
pridružite.

Sekretarka RKS - OZ Grosuplje
Anica Smrekar

Program »Starejši za starejše« v koordi-
naciji Zveze društev upokojencev Slove-
nije je prejel nagrado Državljan Evrope 
za leto 2017. Gre za program medseboj-
ne pomoči starejših za višjo kakovost 
življenja doma, ki predstavlja izjemen 
primer dobre prakse na področju pro-
stovoljstva ter omogoča bolj kakovostno 
in neodvisno življenje starejših. Skozi 

prizadevanja za boljše razumevanje in 
razvoj kulture sodelovanja med genera-
cijami pa odseva pomembne evropske 
vrednote prostovoljstva, humanitarno-
sti, solidarnosti, povezanosti, vzajemne-
ga razumevanja in sočutja.

Predlagatelja programa »Starejši za 
starejše« za nagrado Državljan Evrope 
sta bila evropska poslanca Ivo Vajgl in 

dr. Igor Šoltes, slednji se je v petek, 13. 
oktobra 2017, udeležil okrogle mize v 
Grosupljem.

Preden pa je povedal nekoliko več o 
samem programu, sta zbrane v Družbe-
nem domu Grosuplje pozdravila občin-
ska svetnica Valentina Vehovec in župan 
dr. Peter Verlič. Za sproščen uvod so po-
skrbele tudi pevke Ženskega pevskega 
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zbora Lastovke.
Župan dr. Peter Verlič je povedal, da 

se v Grosupljem dobro zavedamo po-
mena starejšim prijazne občine in med 
drugim omenil, da do Zdravstvenega 
doma Grosuplje, ki stoji na Koščakovem 
hribu, brezplačno vozi minibus. Zdra-
vstveni dom je lepo urejen, poleg njega 
že stoji tudi nova lekarna. Ta sicer svojih 
vrat še ni odprla, saj čaka na dovoljenje 
Ministrstva za zdravje.

Na občini pa se tudi dobro zavedamo, 
kaj pomenijo starejši za starejše oz. kot 
sam še raje pravi, starejši za vse genera-
cije. »In naj povem, da v naši občini z uspe-
šno pridobljenimi evropskimi sredstvi zdaj 
delujeta že dva večgeneracijska centra, 
prvi v Domu starejših občanov Grosuplje, 
drugi pa se nahaja v prostorih na Tabor-
ski cesti 6,« je dejal, ob tej priložnosti pa 
pohvalil tudi delo Društva upokojen-
cev Grosuplje in Društva upokojencev 
Šmarje – Sap, prav tako je zelo dejavna 
Univerza za tretje življenjsko obdobje 
Grosuplje.

Sicer pa tudi ko gre za infrastrukturne 

projekte, kot so pločniki, radi pogleda-
mo, ali je prijazno do starejših. »Če je pri-
jazno do starejših, je namreč prijazno do 
vseh,« je še dejal župan ter vsem zaželel 
prijetno nadaljevanje dopoldneva.

Evropski poslanec dr. Igor Šoltes je 
sprva vsem prostovoljkam in prostovolj-
cem, ki sodelujejo v programu Starejši za 
starejše, za njihovo predano delo iskre-

no čestital.
Navedel je nekaj zanimivih podatkov 

Zveze društev upokojencev Slovenije iz 
avgusta 2017, da je v program vključe-
nih skoraj 3.500 prostovoljk in prosto-
voljcev, ki so v 13-ih letih opravili okoli 
8 milijonov ur prostovoljnega dela ozi-
roma več kot 870.000 prostovoljskih obi-
skov starejših na domu. Prostovoljci so 
tako na domu pomagali več kot 168.000 
ljudem, starejšim od 69 let.

Pri tem je izpostavil, da je v pomoč 
vključenih kar 35 % takšnih, katerih la-
sten prihodek ne zadostuje za preživetje 
in si pomoči sploh ne bi mogli plačati, 
zato je zanje program ključen. Obiski so 
dragoceni tudi zato, ker se veliko starej-
ših sooča s problemom osamljenosti.

Ker se je približeval 16. oktober, ko 
obeležujemo svetovni dan hrane, je 
evropski poslanec dr. Igor Šoltes v dru-
gem delu srečanja spregovoril tudi o 
pomenu lokalno pridelane hrane in sa-
mooskrbe.

Jana Roštan

NOVICE IZ DU ŠMARJE – SAP
ŠMARJE JE DOŽIVELO VELIČASTNO 

SPREMEMBO CESTNEGA OMREŽJA
Že dolgo smo vedeli, da se za Šmar-

je pripravlja izgradnja obojestranskega 
avtocestnega priključka. Želeli smo si, 
da se to čim preje začne in tudi konča. 
In res smo pričakali, začetek in po enem 
letu tudi zaključek del. Niti slučajno si ni-
smo mogli predstavljati, da se da na tako 
majhni razdalji zgraditi tako veličasten 
cestni razcep v vse možne smeri. Pove-
zati avtocesto, državno cesto ter ulice 

našega kraja. Pa pločniki, javna razsve-
tljava, kanalizacija in še kaj. 

Hvala vsem projektantom, organiza-
torjem del in izvajalcem. Hvala državi in 
občini. Hvala županu in njegovim sode-
lavcem. Hvala tudi vsem krajanom, ki so 
potrpežljivo hodili in vozili mimo ovir, 
sploh pa tistim domačinom, ki živijo na 
področju »hrupne« obnove. 

Na spremembe se bo treba navaditi. 
Če se še kdo sprašuje, ali je bil priključek 
res potreben, naj najprej prešteje, koliko 

avtomobilov imajo doma. Če pa so nam 
slučajno na občini kdaj zamerili zaradi 
kakšne pripombe, naj vedo, da smo tudi 
mi občina, da si vsi skupaj želimo vse 
najboljše. Ob cesti od Cikave do Šmarja 
imamo sedaj najlepši pločnik. Hvala tudi 
za pokošeno ambrozijo. 

Sedaj pa vsem srečno vožnjo in sreč-
no hojo. Ko bodo končani še pločniki in 
javna razsvetljava proti Malemu Vrhu, pa 
bomo šli družno na pohod od Škofljice 
skozi Šmarje do Grosupljega.
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Sedaj pa še kratko o dogodkih v na-
šem društvu v poletnem in jesenskem 
obdobju

Izleti: Skupaj smo bili na gledališki 
predstavi na Studencu. Na izletu na Br-
nik, v Komendo, Stranje in Kamniško Bi-
strico nas je spremljal dež, a smo vseeno 
uživali, ker je bilo vse zelo zanimivo. V 
zasavskih hribih smo bili pri oglarjih, na 
gradu Bogenšperk in v Štorovju. Velika 
udeležba je bila na srečanju upokojen-
cev v Stični, kjer nam je seveda sprego-
voril tudi naš župan dr. Peter Verlič.

Pevke Večerna zarja: Nastopale so 
na Grosupljem, na srečanju Koordinacije 
DU Dolenjska v Stični ter v Šmarju na pri-

Šmarje je doživelo veličastno spremembo 
cestnega omrežja

Izlet na Bogenšperk

reditvi Društva Novi paradoks. S septem-
brom so spet začele z rednim prepeva-
njem v pevski sobi kulturnega doma. Vsi 
so polni energije in dobre volje, pevke in 
harmonikar Tone.

Skupna rekreacija: Planinci smo bili 
na Vitrancu, Nebeški gori, Peci, Trdino-

vem vrhu in Slavniku. Šahisti enkrat te-
densko pridno igrajo, dobivali so se tudi 
med počitnicami. Pikado redno meče-
mo, nudi nam obilo gibanja in smeha. 
Ženska rekreacija v šmarski telovadnici 
poteka redno dvakrat tedensko. Lepo se 
imamo.

Redno obiskujemo člane ob visokih 
okroglih jubilejih. Na fotografiji 90-letni 
Franci Lamberger.

Predsednica DU Ana Fabjan
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Starejši za starejše

Na ogledu muzeja soške fronte in Muzeja sirarstva

»Starejši za starejše« se imenuje vse-
slovenski projekt, pri katerem sodelujejo 
mnoga slovenska društva upokojencev. 
Med njimi je tudi Društvo upokojencev  
Grosuplje. Namen projekta je usposobiti 
starejše občane, ki to še zmorejo, za po-
moč svojim sovrstnikom. 

Starejši se pogosto na jesen življenja 
znajdejo v skorajda brezizhodni situaci-
ji, posebno tisti, ki v svoji bližini nimajo 
svojcev, bolezen pa jim otežuje ali celo 
preprečuje druženje s sovrstniki. Na po-
moč jim priskočijo prostovoljci, usposo-
bljeni za nudenje tovrstne pomoči.

Da pa so prostovoljci resnično uspo-
sobljeni za nudenje najrazličnejše po-
moči svojim sovrstnikom, poskrbijo 
društva upokojencev ter njihova Zveza 
društev upokojencev.

Eno takšnih usposabljanj so pretekli 
mesec organizirali za prostovoljce neka-
terih obljubljanskih in ljubljanskih dru-
štev upokojencev ter društev iz Zgornje 

Savinjske doline v Nazarjah.
Zbrani v Domu kulture v Nazarjah so 

najprej prisluhnili  uvodnem pozdravu 
tamkajšnjega župana, ki je tudi podrob-
no predstavil občino ter delovanje nje-
nih inštitucij. Prisotni so bili še posebej 
navdušeni nad dejstvom, da je  občina 
Nazarje edina občina v Sloveniji, kjer je 
osnovno šolstvo popolnoma brezplač-
no. Za vse stroške, ki jih imajo v zvezi s 
šolanjem učenci tamkajšnjih osnovnih 
šol, poskrbi občina in tamkajšnje gospo-
darske organizacije.

V nadaljevanju so zbrani prisluhnili 
zelo zanimivemu ter predvsem poučne-
mu predavanju  o verbalni in neverbalni 
komunikaciji. Pogosto se namreč do-
gaja, da je  s tistimi, ki sicer potrebujejo 
pomoč, zelo težko vzpostaviti prvi stik. 
Tukaj pa odigra pomembno vlogo ravno 
pravilen pristop, pravilna komunikacija 
in nadaljnje sodelovanje. 

Udeleženci izobraževanja so se po 

končanem predavanju odpravili še na 
ogled tamkajšnjega Muzeja lesarstva. 
Ravno les in njegovo izkoriščanje je v 
tem delu naše domovine najpomemb-
nejša gospodarska dejavnost že od 
nekdaj. Z zanimanjem so si ogledali 
zgodovinski razvoj spravila ter primarne 
predelave lesa na področju Zgornje Sa-
vinjske doline.  

Sledilo je še skupno kosilo ter nekaj 
časa za klepet in izmenjavo izkušenj iz 
prostovoljstva. Nato pa so se poslovili 
od prijaznih gostiteljev ter se preko Gor-
njega Grada, Črnivca in Kamnika ter sko-
zi Ljubljano odpeljali proti Grosupljemu.  
Udeleženci tokratnega izobraževanja so 
se na svoje domove vrnili z novimi zna-
nji  in spoznanji, ki jim bodo še kako prav 
prišla pri njihovem humanem poslan-
stvu.

Franci Zorko

Zakaj? To vprašanje si je zastavljal in si 
še zastavlja marsikateri udeleženec ogle-
da Kobariškega muzeja oz. muzeja soške 
fronte v Kobaridu. Območno združenje 
zveze veteranov vojne za Slovenijo Gro-
suplje  je namreč konec oktobra organi-
ziralo za svoje člane in njihove družine 
izlet v Kobarid z ogledom muzeja soške 
fronte ter Muzeja sirarstva.

Vprašanje »zakaj« se je seveda posta-
vilo vsakomur, ki si je ogledal muzejske 
zbirke o grozotah številnih bitk na soški 
fronti. Zakaj je bilo potrebno skoraj mi-
lijon žrtev na eni in drugi strani fronte?  
Da ne omenjamo trpljenja družin padlih 
vojakov. Vprašanje zakaj je v tem prime-
ru resnično na mestu. Toda odgovora na 
to vprašanje žal ni. Tako kot ni odgovo-

ra na vprašanja, zakaj je moralo umreti 
na tisoče in tisoče ljudi v najrazličnejših 
vojnah v človeški zgodovini, ki so se na 
koncu končale »za zeleno mizo«.

Ob ogledu razstavljenih eksponatov 
in fotografij ter ob temeljiti razlagi takra-
tnega dogajanja se ni nihče spraševal, 
kdo je bil na kateri strani, oz. katera stran 
je bila prava. Prikazano trpljenje vseh in 
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Strelci po nova odličja za Kekčev pokal
V soboto, 21. 10. 2017, je prvi turnir 

za Kekčev pokal izvedlo Strelsko društvo 
Leskovec. Prekaljenim udeležencem, 
Neji, Tinkari, Inji, Luki in Marku, so se le-
tos na tekmovanju med cicibani pridru-
žili še Katja, Lana in Levin, med mlajšimi 
pionirji pa Tjaša in Žan. Na prenovljenem 
strelišču so tekmovalce pričakale nove 
elektronske tarče, ki so marsikomu pov-
zročile kakšen nejasen pogled in posle-
dično slabši strel. Novost pa niso bile le 
elektronske tarče. V letošnji tekmovalni 
sezoni se je namreč skrajšal tudi pripra-
vljalni čas za tekmovanje na le sedem 
minut. Kljub novostim so naši Kekci in 
Mojce dali vse od sebe in dosegli odlične 

rezultate.
Zmaga med mlajšimi pionirkami je 

pripadla Inji Urbas, na odlično tretje in 
četrto mesto pa sta se uvrstili Neja Ribič 
in Tjaša Kužnik. Tjaša je sicer dosegla 
enak rezultat kot Neja, a z eno desetko 
manj. Izvrstnim dosežkom mlajših pio-

nirk se je pridružili tudi mlajši pionir Žan 
Krejan Cingerle, ki je dosegel enak rezul-
tat kot tretje uvrščeni, a z eno desetko 
manj, in se tako uvrstil na odlično četrto 
mesto. Ekipa mlajših pionirjev v sestavi 
Marko, Tinkara in Inja je ekipno zasedla 
drugo mesto. 

Cicibanka Katja Krejan Cingerle, ki se 
je Kekčevega pokala letos udeležila pr-
vič, je osvojila drugo mesto. Ekipa ciciba-
nov in cicibank, ki so jo zastopali Levin, 
Katja in Lana, pa je osvojila odlično tretje 
mesto.

Iskrene čestitke vsem nastopajočim.

Aleš Urbas

Slava jim
Člani Območnega združenje veteranov vojne za Slove-

nijo se vsako jesen pred dnevom mrtvih poklonimo spo-
minu na svoje preminule soborce in člane združenja. K 
spominskemu tetraedru smo položili cvetje ter se z minu-
to molka spomnili vseh, ki so v vojni za Sloveniji žrtvovali 
največ, kar lahko človek da za svojo domovino, to je svoje 
življenje.

Spomnili smo pa se tudi vseh članov združenja, ki jih 
ni več med nami. Na njihove grobove so odšle delegacije  
Območnega združenja in se poklonile umrlim ter v spo-
min prižgale sveče.

Franci Zorko

vsakega udeleženca posebej na soški 
fronti je bilo dovolj zgovorno. 

Pravimo, da je zgodovina učiteljica 
življenja, toda očitno smo ljudje slabi 
učenci. 

Kar nekaj časa je bilo potrebnega in 
sprehod z enega konca Kobarida do dru-
gega je vsem udeležencem ogleda mu-
zeja kar prijal, da smo se lahko postavili 
v realni današnji čas. Na drugem koncu 
Kobarida je namreč Muzej sirarstva, ki 
mu je bil namenjen naš naslednji ogled. 

Sirarstvo ima v tem delu Slovenije 
bogato tradicijo. Visokogorski pašniki z 
neokrnjeno naravo dajejo že od nekdaj 
najkakovostnejšo surovino – mleko za 
izredno kvalitetne in okusne sire, ki smo 
jih po podrobni seznanitvi z zgodovino 
sirarstva in tehnologijo sirjenja tudi po-
kusili. Mnogi pa smo sire iz sirarne Plani-
ka odnesli tudi s seboj. 

Prijeten ter hkrati poučen izlet smo 
zaključili z okusnim domačim  kosilom 
na turistični kmetiji  Na hribu v Slapu 
nad Vipavo. Poznavalci žlahtne kapljice 

so bili navdušeni tudi nad  domačimi 
vini in prenekatera steklenica je romala 
na avtobus za kasnejšo uporabo.

Franci Zorko
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Golf klub Grosuplje v letu 2017
Leto se izteka in čas je za pregled dogajanj v Golf klubu Grosu-

plje. 
Klub ima 90 članov in praznuje letos že 18 let delovanja.  Kot 

vsako leto smo tudi to pot organizirali pomladni in jesenski klubski 
turnir, tekmovanje parov ter  srečanje s člani klubov v Trebnjem in 
Smledniku. 

Klubska prvaka za leto 2017 sta Mija Šteblaj med damami in Do-
minik Golenhofen med gospodi, zmagovalni par pa sta gospoda 
Lado Burgar in Janez Šosterič (na sliki).

Naše seniorke so bile aktivne vse leto in so končale v prvi polo-
vici lestvice GZS.

Golf je odlična rekreacija za staro in mlado in vabimo, da se nam 
pridružite. Šport ni tako drag kot misli večina in je vredno poizku-
siti. Primerjave s smučanjem in kolesarstvom so stroškovno v prid 
igranju golfa! Za več informacij smo vam na voljo in vam kličemo 
na svidenje!

Rok Freyer – predsednik GK Grosuplje

RAZPIS PRIZNANJ
ZVEZE ŠPORTNIH ORGANIZACIJ GROSUPLJE ZA LETO 2017

Zveza športnih organizacij Grosuplje razpisuje za leto 2017 naslednja priznanja:
1. jubilejna priznanja

• zlati znak Zveze športnih organizacij Grosuplje,
• srebrni znak Zveze športnih organizacij Grosuplje,
• bronasti znak Zveze športnih organizacij Grosuplje.

2. priznanja za športne dosežke
• zlata plaketa Zveze športnih organizacij Grosuplje,
• srebrna plaketa Zveze športnih organizacij Grosuplje,
• bronasta plaketa Zveze športnih organizacij Grosuplje,
• priznanje Zveze športnih organizacij Grosuplje.

3. priznanje za pomemben prispevek pri razvoju športa v Občini Grosuplje
• zlata plaketa Zveze športnih organizacij Grosuplje.

V skladu s Pravilnikom o priznanjih in nagradah Zveze športnih organizacij Grosuplje lahko kandidate za posamezna 
priznanja predlagajo športna društva, organi Zveze športnih organizacij Grosuplje, javni zavodi s področja vzgoje in izobra-
ževanja, organi Občine Grosuplje, druge organizacije in posamezniki.

Predlogi za priznanja morajo biti poslani na naslov Zveze športnih organizacij Grosuplje (Ljubljanska cesta 40 a, 1290 
Grosuplje, tel.: 01 7864 745, e-pošta: andrej.cevc@zso-grosuplje.si) do petka, 8. decembra 2017, na posebnem obrazcu, 
ki ga dobite na sedežu Zveze športnih organizacij Grosuplje. Kasneje prispelih predlogov se ne bo upoštevalo. Na sedežu 
Zveze športnih organizacij Grosuplje lahko dobite tudi Pravilnik, ki natančno opredeljuje kriterije za podelitev priznanj.

Pri posameznikih in športnih ekipah je potrebno posredovati tudi nekaj njihovih fotografij (kvalitetnih), ki morajo biti v 
elektronski obliki v formatu JPG. Dostavite jih lahko na CD-ju, USB ključu ali po elektronski pošti.

Priznanja bodo podeljena v drugi polovici januarja 2018 na prireditvi “Športni dosežki v letu 2017”.

S pozdravi,
Zveza športnih organizacij Grosuplje
vodja strokovne službe: Andrej Cevc
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Spomini 
in zahvale

Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče,

ni več tvojega smehljaja,
utihnil je tvoj glas,

bolečina in samota sta pri nas.
Zato pot nas vodi tja,

kjer sredi tišine spiš,
a v naših srcih še živiš.

ZAHVALA
ob slovesu naše drage žene, 

mame in babice

ANICE KASTELIC, roj. MOŽINA
(1937–2017)

iz Grosupljega

Zaspala je v sončnem jutru … kot si je želela. Na njeni zadnji 
poti je še nebo zajokalo.
Ko smo jo položili k večnemu počitku, je v daljavi med oblaki 
ponovno posijalo sonce.
Zahvaljujemo se vsem, ki ste ji izkazali spoštovanje, se še 
zadnjič poslovili od nje in jo boste ohranili v lepem spominu. 
Hvala vsakomur posebej za vaš prispevek, da je bil njen 
odhod v večnost sočuten in edinstven.
V mislih boš za vselej ostala z nami, ki smo te imeli radi.
 

                                                Žalujoči vsi njeni

S težko boleznijo si se pogumno bojevala,
na koncu tiho si zaspala,

a v srcih naših boš ostala.

ZAHVALA
ob boleči izgubi mame, sestre, tete,  

babice in prababice

ANE ŠTRUKELJ
(13. 7. 1930 – 20. 9. 2017)

iz Podgorice 2 pri Št. Juriju

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za 
ustna sožalja. Hvala za cvetje in sveče in darove cerkvi. Hvala kaplanu Matjažu 
Celarju za pogrebni obred. Hvala oddelku za kirurške okužbe za pomoč in 
zdravljenje. Hvala pevcem za pesmi. Hvala g. Adamiču.

Vsi njeni

ZAHVALA
Ob boleči izgubi našega dragega moža, 

očeta, dedka in pradedka

RUDOLFA AMBROŽA
(1933 – 2017) iz Grosupljega

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečena sožalja, podarjeno 

cvetje, sveče in darove za svete maše.
Hvala dr. Mijanovićevi iz ZD Grosuplje za skrb in prijaznost ter g. 

župniku Janezu Šketu za lepo opravljen obred.
Hvala vsem, ki ste se mu poklonili na njegovi poslednji poti in ga boste ohranili 
v lepem spominu.

Žalujoči vsi njegovi

ZAHVALA
Po kratki bolezni se je v 98. letu od nas tiho poslovila  

naša draga mama, babica in prababica 

MARIJA - MARICA ZAJC 
(17. 9. 1919 – 8. 10. 2017)

iz Šmarja – Sapa.

Ob izgubi naše drage mame se iz srca zahvaljujemo vsem sorodnikom, vaščanom, 
prijateljem in znancem za izrečena sožalja ter podarjeno cvetje in sveče.
Zahvala g. župniku za lepe besede in opravljen obred.
Posebna zahvala dr. Mijanovićevi in sestri Andrejki za vso pomoč in nego naše 
mame v času bolezni.
Hvala vsem, ki ste jo v tako lepem številu pospremili v njen zadnji dom.

Počivaj v miru in še enkrat iskrena hvala ti za vse!

Žalujoči vsi njeni
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Srce je omagalo,
tvoj dih je zastal,

a spomin na tebe 
bo vedno ostal. 

ZAHVALA

Ob boleči izgubi našega 
dragega moža, očeta,  

dedka in pradedka 

ANTONA ZAJCA
(11. 3. 1937 – 24. 10. 2017)

se iskreno in iz srca zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
sosedom, sodelavcem, prijateljem, znancem in društvu 
upokojencev za pisno in ustno izrečeno sožalje ter podarjeno 
cvetje in sveče.
Najlepša hvala zdravnikom in ostalemu zdravstvenemu 
osebju, ki so mu lajšali življenje. 
Posebna zahvala gospodu župniku Janezu Šketu za 
lepo opravljen poslovilni obred in poslovilno mašo in 
gospodu Adamiču za vso pomoč pri pripravi in organizaciji 
pogrebnega obreda ter kvartetu za lepo petje in trobentaču.
Hvala vsem, ki ste ga pospremili v njegov zadnji dom in ga 
boste ohranili v lepem spominu.

Žalujoči žena Veronika, hči Vera in hči Vlasta z družino 

Dobrota tvojih rok ne mine,
čas ohranja nam spomine

in hvaležno misel nate.
                 

                                  
ZAHVALA

Za vedno se je  
poslovila draga

IVICA ŽELEZNIKAR
(1936 – 2017)

Ob slovesu naše drage mamike je beseda HVALA
premalo vsem sorodnikom, dragim sosedom, 
prijateljem, znancem, najinim sodelavcem
za izrečena sožalja in DU Šmarje - Sap.
Zahvala gasilkam in gasilcem PGD Šmarje - Sap za 
cvetje, sodelovanje pri pogrebu in Janezu Pezdircu
za tople besede ob slovesu.
Hvala g. župniku Bojanu Korošaku za  pogrebni obred
in sveto mašo, pevcem in pogrebni službi.
Hvala za sveče, cvetje in svete maše, vsa ustna in
pisna sožalja in spremstvo na njeni zadnji poti.

Marjetka in Betka z družinama

Ne jokajte ob mojem grobu, 
le tiho k njemu pristopite,
pomislite, kako trpel sem,

in večni mir mi zaželite.

ZAHVALA

Ob izgubi našega dragega 
moža, očeta, dedka,  

brata in strica

FRANCA ŠTIBERNIKA 
(16. 4. 1941 – 1. 10. 2017)

iz Velike  Loke pri Grosupljem

se želimo iskreno zahvaliti vsem, ki ste se prišli od njega 
poslovit,  in vsem, ki ste ga pospremili na zadnji poti. Vsem, 
ki ste nam segli v roke,  izrekli sožalje in vzpodbudne besede. 
Vsem, ki ste prinesli sveče, darovali za svete maše in cerkev.
Želimo se zahvaliti  domačim za  podporo in pomoč, 
g. župniku Andreju Šinku za lep obred in obiske, zboru 
Samorastnik za  čutno odpete pesmi, osebju ZD Grosuplje, 
patronažni sestri Romani za obiske in svetovanje. Zahvala 
tudi dr. Globočnikovi z onkološkega inštituta in pogrebnemu 
zavodu Perpar. 
In še enkrat hvala vsem, ki ga boste ohranili v srcih in 
spominu.

Vsi njegovi 

Prenehalo je biti plemenito srce.
Zaspal si nam, dragi ati.

Zaprl trudne si oči.
Naj Bog odpre ti rajska vrata.

To srčno si želimo mi.
Skrbi, delo in trpljenje,

takšno tvoje je bilo življenje.
Vse to si že prestal,

zdaj v grobu pri svoji ljubi ženi boš počival.

ZAHVALA
V 90. letu nas je zapustil naš ljubi 

ati, stric, tast, dedek in pradedek

STANISLAV REJEC
(26. 1. 1928 – 2. 9. 2017)

z Zgornje Slivnice, po domače Žgajnarjev ati.

Ob izgubi našega atija se iskreno zahvaljujemo vsem, ki 
ste se v tako velikem številu zbrali na njegovi zadnji poti 
slovesa, za izrečena sožalja, darovano cvetje in sveče, darove 
za Cerkev in sv. maše. Hvala g. župniku Bojanu Korošaku za 
lepo opravljen cerkveni obred, pevcem in pogrebcem ter 
patronažni službi, posebno pa še ge. Andreji za pomoč ob 
najtežjih trenutkih.
Posebna zahvala je namenjena sosedom: družini Perovšek in 
ge. Kati, ki ste mu vsakodnevno krajšali čas. 
Hvala vsem tistim, ki ste mu v času njegovega življenja stali 
ob strani, ga imeli radi, spoštovali in obiskovali. Prav tako 
hvala vsakemu posebej, ki obiščete grob naših staršev in jim 
prižigate svečke.

Žalujoči: hčerke Olga, Anica in Slavka z družinami



Svetli, vedri,
išče, zapisuje,
kuje in snuje:

Leopold Sever

Kako je Polde sosede po krivem obdolžil

Stari samotar Polde je ondan nekaj motovilil okoli hiše, kar zavéje 
naokoli vonj po pečenki, da je zavihal nos in skušal ugotoviti, od 
kod prihajajo omamni dražljaji. »Glej, glej,« je bil zavisten, »sosedovi 
so že včeraj pekli na žaru, danes pa spet; eni pa znajo uživati! Kako 
zmorejo?«. Najbrž bi ostalo pri tem, če ne bi vonjave počasi prehajale iz dišečega v smrdeče. Tedaj je Poldeta minila zavist in se ga lotila 
jeza; še bolj je zavihal nos in godrnjal: »Glej jih, sosede, plastiko 
žgejo, čeprav vedo, da je škodljivo za okolje.« Čez nekaj trenutkov se 
je godrnjač slučajno zazrl proti svoji hiši in videl, kako se skozi priprto kuhinjsko okno vali smrdljiv dim. »Križana gora,« je poskočil, »saj to 
je vendar pri meni.« Pred četrt ure je bil namreč dal v ponev nekaj 
mesenega in potem pozabil. Planil je noter in ugotovil, da danes s 
pečenko ne bo nič. Namesto nje si je na hitro pripravil polento z mle-

kom. »Klinc gleda pečenko, 
polenta je bolj zdrava,« se je 
tolažil. Med jedjo ga je obšla 
še ena tolažilna misel: »Še sre-
ča, da me sosedovi niso slišali, 
ko sem jih bil dolžil uživaštva 
in potem nasilja nad naravo.«                                             
Pazite torej vsi, ki ste raztre-
seni kot ovsene pleve, da 
se vam ne bo primerilo kaj 
podobnega!  

Leopold Sever

Hudomušnice

Tone in Ivan se vračata s pogreba Tonetove žene, pa Ivan 

začne: »Tone, drži, da se s pokojnico nista  nikoli kregala?« 

»Kdaj pa naj bi se,« odvrne vdovec, »podnevi ni bilo časa, 

ponoči sva pa spala.«

Ženica: »Možek, si redno hranil muco, medtem ko sem bila 

pri mami?«

Možek: «Brez skrbi, vsak dan je dobila jesti, le enkrat sem 

nanjo pozabil?

Ženica: »To je morala revica trpeti!«

Možek: »Ni. Tisti dan je k sreči pojedla našega kanarčka.«

Delavec je končal poskusno delo in stoji pred direktorjem. 

»Tole vam bom rekel,« začne šef, »močno me spominjate 

na mojega sina. »Krasno, to me jako veseli«, se slini delavec, 

ki se že vidi v novi službi, »najbrž je dober karakter.« 

»Kje pa; je len, lažniv in nehvaležen, zato sem ga nagnal.« 

»Danes sem po dolgih letih srečal prijatelja Srečka. Ne boš 

verjela, človek se že dve desetletji ni ostrigel,« pripoveduje 

Feliks svoji ženi.

»To mora biti lasát,« se čudi žena.

 »Sploh ne – že dvajset let je plešast.«

Kdor ga zmore, modrost premore
KVIZ, KI SKUŠA BITI DUHOVIT

1. Katero oblačilo nekoliko spominja na lastovice? 

a) kimono
b) sari
c) frak

2. Zapiši število, ki je vsota repov šestih krav, štirih ovc in 

treh šimpanzov! …..

3. Kadar kaj ugriznemo, si pomagamo:

a) s sklenino
b) s srebrnino
c)  z želatino

4. Katero čistilo je najbolj požrešno?

a) reta
b) rešeto
c) sito

5. Nekdaj so ženske hodile upodobljenega svetnika prosit, 

naj jim »skomandira«:
a) lepo pokojnino
b) dobrega fanta
c) bogato doto

Odgovori: 1. c, 2. deset, 3. 

a, 4. a, 5. b. Odgovori so 

dragoceni, zato smo jih skrili.
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Zobna ambulanta

PREnaDEnt
• estetsko zobozdravstvo,
• protetika,
• implantologija,
• otroško zobozdravstvo,
• brezbolecinsko lasersko  

zobozdravstvo,
• zdravljenje parodontalne 

bolezni

Draga 1, 1292 Ig • GSm: 040 934 000 • www.zobozdravstvo-prenadent.si

1. NADSTROPJE TRGOVSKEGA 

CENTRA TUŠ, GROSUPLJE

Delovni Čas: pon. – sob. 8.00 – 20.00 •  ned. 8.00 – 12.00
Upokojenci od 1. – 10. v mesecu 10 % popust

Tel.: 08 200 34 64 • www.salon-copek.si



DATUM / URA DOGODEK LOKACIJA ORGANIZATOR

vsak torek od 17.30 do 18.30 
ure Ure pravljic za otroke od 4. do 9. leta starosti Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

vsak petek od 10. do 12. ure Biba se s knjigo ziba - srečanje za mamice z dojenčki Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

vsak petek od 15. do 16.30 ure Učenje hrvaškega jezika - Mestna knjižnica Grosuplje v 
sodelovanju s hrvaškim ministrstvom za izobraževanje Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

vsako soboto od 10. do 12. ure Razgibajmo možgane s šahom Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

poned., 20. 11. od 9. do 19. ure Dan splošnih knjižnic - brezplačen vpis novih bralcev Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

ponedeljek, 20. 11. ob 18. uri Podelitev bralne značke za odrasle in predstavitev knjige Mačeha 
Ernesta Jazbinška Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

torek, 21. 11. od 9. do 19. ure Dan splošnih knjižnic: Slovenskih TOP 10 - razstava Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

torek, 21. 11. ob 19. uri Barve glasbe in besede: Kreutzerjeva sonata Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

sreda, 22. 11. od 9. do 19. ure Dan splošnih knjižnic: zgodovina in zanimivosti mojega domačega 
kraja - razstava Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

sreda, 22. 11. ob 19. uri Predavanje o rodoslovju Mestna knjižnica Grosuplje Rotary klub Grosuplje in Mestna 
knjižnica Grosuplje

sreda, 22. 11. ob 21. uri KOŠARKA - moški: GROSUPLJE - KONJICE (2. liga - 1. krog) Športna dvorana Brinje Grosuplje Košarkaški klub Grosuplje

četrtek, 23. 11. od 10. do 11. 
ure in od 17. do 18. ure

Dan splošnih knjižnic: v knjižnici niso samo knjige - predstavitev 
baz podatkov, uporaba bralnikov in Biblosa Prostori Mestne knjižnice Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 23. 11. in 14. 12. od 17. 
do 18. ure Pravljično igralne urice za otroke od 2. do 4. leta starosti Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

petek, 24. 11. ob 19. uri NITI TAT NE MORE POŠTENO KRASTI, komedija Gasilski dom Polica Gledališče pod mostom

petek, 24. 11. od 9. do 19. ure Dan splošnih knjižnic: modrost za mladost - najbolj brane knjige za 
otroke in mlade skozi čas - razstava Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

sobota, 25. 11. od 13. do 17. ure Delavnica v izdelovanju prazničnega okrasja Družbeni dom Šmarje - Sap Turistično društvo Šmarje - Sap

sobota, 25. 11. ob 17. 30 uri KOŠARKA - ženske: GROSUPLJE - TRIGLAV (1. liga - 7. krog) Športna dvorana Brinje Grosuplje Ženski košarkaški klub Grosuplje 

sobota, 25. 11. ob 19. uri NITI TAT NE MORE POŠTENO KRASTI, komedija Kulturni dom Grosuplje Gledališče pod mostom, ZKD 
Grosuplje

sobota, 25. 11. ob 20. uri KOŠARKA - moški: GROSUPLJE - PORTOROŽ (2. liga - 8. krog) Športna dvorana Brinje Grosuplje Košarkaški klub Grosuplje

nedelja, 26. 11. ob 16. uri Jesensko snidenje ob pesmi in tamburicah Kulturni dom Grosuplje KD sv. Mihaela Grosuplje, ZKD 
Grosuplje

torek, 28. 11. ob 18. uri Potopis igorja Fabjana: Ferski otoki in Islandija Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

sreda, 29. 11. in 6. 12. od 11. 
do 12. ure S knjižnico v svet (za otroke, ki ne obiskujejo vrtca) Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

sreda, 29. 11. ob 18. uri Energijska medicina: Sproščanje meridianskih poti - 
odstranjevanje bolezni - Ana Vatovec Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 30. 11. ob 17. in 18. uri Lutkovni abonma: PRAZNIČNA NOGAVIČKA Kulturni dom Grosuplje VVZ Kekec Grosuplje, ZKD 
Grosuplje

petek, 1. 12. ob 19. uri Ta veseli dan kulture: Likovna skupina Paleta:  
PORTRET, otvoritev razstave Kulturni dom Grosuplje ZKD Grosuplje, LS Paleta, KD 

Teater Grosuplje, Rozin teater

petek, 1. 12. ob 19.30 uri Ta veseli dan kulture: LJUBLJANSKI VODNIK NAŠEL VODNIKA, 
grozljiva komedija s pesmijo in plesom Kulturni dom Grosuplje ZKD Grosuplje, Rozinteater

sobota, 2. 12. ob 17.15 uri ODBOJKA: ATK GROSUPLJE - PIRAN (2. liga zahod - 8. krog) Športna dvorana Brinje Grosuplje Odbojkarsko društvo Flip - Flop

sobota, 2. 12. ob 20. uri ROKOMET: GROSUPLJE - SLOVENJ GRADEC 2011 (1. B liga - 11. 
krog) Športna dvorana Brinje Grosuplje Rokometni klub Grosuplje 

ponedeljek, 4. 12. ob 18. uri IZ MNOGIH DEŽEL, otvoritev mednarodne razstave otroških 
likovnih del natečaja Mestna knjižnica Grosuplje

Mestna knjižnica Grosuplje, JSKD 
OI Ivančna Gorica, SIM, ZKD 
Grosuplje

sreda, 6. 12. ob 18. uri Prižig prazničnih lučk in miklavževanje z Dejanom Vunjakom Ploščad pred Upravno enoto 
Grosuplje 

Krajevna skupnost Grosuplje in 
Občina Grosuplje

sreda, 6. 12. ob 19. uri ROKOMET: GROSUPLJE - BREŽICE (Pokal Slovenije - 1/16 finala) Športna dvorana Brinje Grosuplje Rokometni klub Grosuplje 

sreda, 6. 12. ob 19.30 uri VID VALIČ: Tvoj bodoči bivši mož Kulturni dom Grosuplje Jaba daba d.o.o., ZKD Grosuplje

četrtek, 7. 12. ob 17. uri ZVEZDNO NEBO, samostojni baletni nastop Kulturni dom Grosuplje KD Teater Grosuplje, ZKD 
Grosuplje 

četrtek, 7. 12. ob 18. uri Pogoji in vaje za psihično in fizično zdravje, za sproščeno 
zadovoljstvo - predava Siniša P. Minardi Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

petek, 8. 12. ob 17. uri Miklavžev nočni pohod z baklami Start: izpred cerkve sv. Jurija v Št. 
Juriju, Cilj: Tabor nad Cerovim Turistično društvo Tabor - Št. Jurij

sobota, 9. 12. ob 10. uri NA OBISKU PRI COPRNICI ZOFKI, premiera Kulturni dom Grosuplje KD Teater Grosuplje, ZKD 
Grosuplje 

sobota, 9. 12. ob 17. 30 uri KOŠARKA - ženske: GROSUPLJE - ILIRIJA (1. liga - 9. krog) Športna dvorana Brinje Grosuplje Ženski košarkaški klub Grosuplje 

sobota, 9. 12. ob 19.30 uri LETNI KONCERT ŽENSKEGA PEVSKEGA ZBORA BISER pod vodstvom 
Fernanda Mejíasa Družbeni dom Grosuplje Kulturno društvo Lotos Grosuplje 

sobota, 9. 12. ob 20. uri KOŠARKA - moški: GROSUPLJE - LJUBLJANA (2. liga - 10. krog) Športna dvorana Brinje Grosuplje Košarkaški klub Grosuplje

ponedeljek, 11. 12. ob 18. uri NA OBISKU PRI COPRNICI ZOFKI in OBISK DEDKA MRAZA Kulturni dom Grosuplje KD Teater Grosuplje, ZKD 
Grosuplje 

torek, 12. 12. ob 18. uri Objekti s svetlobo - odprtje razstave Iva Novljana Mestna knjižnica Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

petek, 15. 12. ob 17. uri NA OBISKU PRI COPRNICI ZOFKI in OBISK DEDKA MRAZA Kulturni dom Grosuplje KD Teater Grosuplje, ZKD 
Grosuplje 

sobota, 16. 12. ob 17.15 uri ODBOJKA: ATK GROSUPLJE - KOSTAK ELMONT (2. liga zahod - 10. 
krog) Športna dvorana Brinje Grosuplje Odbojkarsko društvo Flip - Flop

sobota, 16. 12. ob 20. uri ROKOMET: GROSUPLJE - ČRNOMELJ (1. B liga - 13. krog) Športna dvorana Brinje Grosuplje Rokometni klub Grosuplje 

petek, 22. 12. ob 19.30 uri CRAZY CHRISTMAS/NORI BOŽIČ, tradicionalni božično-novoletni 
koncert Big banda Grosuplje z gostom Boštjanom Gombačem Kulturni dom Grosuplje KD Big band Grosuplje, ZKD 

Grosuplje

petek, 22. 12. ob 20.45 uri KOŠARKA - ženske: GROSUPLJE - CINKARNA CELJE  
(Pokal Slovenije - 1. krog) Športna dvorana Brinje Grosuplje Ženski košarkaški klub Grosuplje 


